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Zanimivosti

P * I L O O A GOUtNJSKKCA GLASA O OBČINI M I. D V O I) K

Na naslovnici: otroška folklorna skupina KUD Oton 
Župančič Sora na slovesnosti ob rojstni hiši Jakoba 
Aljaža. Foto: Suzana P. Kovačič

Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis, z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, kar 
ljudi zanima, ali kot pravimo: Borenjski glas za vas beleži 
čas. V dobrem In slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice z 
vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas

Ime in priimek:

Naslov:

Davčna številka:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

UDA UNE

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas 
s sodelavci: Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Jože Jarc, 
Boris Primožič in Franci Rozman. Odgovorna urednica: 
Marija Volčjak, urednica priloge Suzana P. Kovačič. 
Oglasno trženje: Jana Belovič, telefon: 04/201-42-44, 
telefax: 04/201-42-13. E-mail: info@g-glas.si. Uradne 
ure: vsak dan od 7. do 15. ure. Priprava za tisk Gorenj
ski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: SET, d.d., Ljubljana. SOTOČ
JE številka 6 je priloga 54. številke Gorenjskega glasa, 
8. julija 2005. V nakladi 4850 izvodov jo dobijo vsa 
gospodinjstva v občini Medvode brezplačno.

Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Kam na počitnice
V tokratni anketi smo 
vas spraševali, kje bos
te preživeli letošnji do
pust.

Mateja Keber, Med
vode: ”Tako kot že mno
go let doslej bomo šli na 
Pag. Ker imamo štirime
sečnega dojenčka, gremo 
na pot šele septembra.”

Danica Lipuš, Medvo
de: "Septembra bom šla 
na Krf. To ne bo moj prvi 
dopust v Grčiji. Veste, na 
Hrvaškem so se mi malo 
zamerili. Letos grem pr
vič izven sezone, do se
daj mi namreč služba 
tega ni dovoljevala. Ko
maj čakam.”

Simon Turinek, Med
vode: "Letošnji dopust 
bom preživel na Djerbi. 
Na pot grem točno prve
ga septembra. Tudi lani 
sem bil na tam in bilo mi 
je zelo všeč. Če me Hr
vaška ne mika? Mika 
me, vendar je predraga.”

Matevž Vasle, Medvo
de: ”Ne vem natančno. 
Tako kot že nekaj let do
slej bomo s starši verjet
no šli v Savudrijo, kjer 
imajo prijatelji vikend. 
Ponavadi ne hodimo da
leč, enkrat sem bil pa 
že v Turčiji, kjer mi je 
bilo zelo všeč.”

Benjamin Lukšič, 
Medvode: "Ravno sem 
prišel iz Amerike, kjer 
sem preživel eno leto. 
Ogledal sem si Las Ve- 
gas in Hollywood. Čez 
dobre tri tedne pa grem 
s starši na Hvar, kamor 
hodimo vsake počitnice. 
S prijatelji se bomo ob 
toplih dnevih kopali ”na 
skalci” na Sori."

Matej Pejič, Medvode: 
"Letos grem na Krk. Po
gosto hodimo na dopust 
na Hrvaško. Lani pa sem 
bil na primer tudi v Grči
ji, kjer se mi je zdelo 
super." Ana Hartman

Za učitelje pripravili spričevala
Medvode - Valeta, ki so jo letos pripravili v OŠ Medvode, je bila nekaj posebnega. Ker 
so bili učenci oblečeni zelo slovesno in so zaplesali tudi četvorko, je marsikoga navdajal 
občutek, da je prišel na maturantski ples.

Valeta je bila tokrat predvsem plesno obarvana. Prireditev sta s hip hopom popestrila celo 
državna prvaka v dvojicah Nika Kljun in Jaka Nardin. Učenci so pridno trenirali in dokaza
li, da so postali pravi plesalci. Predstavili so se celo s četvorko. Vzdušje v dvorani je bilo zelo 
sproščeno, gledalci sojih med nastopi spodbujali s ploskanjem.

Tako kot običajno so na valeti podelili priznanja učencem, ki so bili odlični vseh osem 
let. Takih je bilo letos kar deset. Osmošolci pa so poleg tega poskrbeli še za posebno 
presenečenje. Stvari so vzeli v svoje roke in tokrat nastopili v vlogi "učiteljev", ki so za 
svoje profesorje pripravili spričevala. V njih so med drugim ocenjevali tudi njihovo vedenje. 
Zamisel podeljevanja spričeval je bila zelo dobra. Gledalci so se lahko nasmejali njihovi 
izvirnosti. Osmošolci so na slovesni prireditvi zelo uživali. "Super smo se imeli," sta dejali 
Aleksandra Perič in Selma Rahimič. Učenci se po valeti niso zabavali skupaj, saj se niso 
mogli uskladili. "Kar nekaj se nas je odpravilo na zabavo v medvoški MKC, kjer smo peli in 
plesali. Bilo je noro," je svoje občutke strnila Aleksandra. Ana Hartman

2 - SOTOČJE



Občina praznuje

Praznik občine Medvode
"Oj, Triglav, moj dom, kako si krasan ...” je 

gorniško himno, ki jo je uglasbil Jakob Aljaž, 
zapel Mešani pevski zbor Jakoba Aljaža iz 
Medvod na slavnostni akademiji, ki je bila v so
boto pred rojstno hišo župnika, gornika in kul
turnika Jakoba Aljaža v Zavrhu pod Šmarno 
goro. Rodil seje pred 160 leti, 6. julija 1845, ta 
dan je tudi praznik občine Medvode. "Izbrali 
smo pravega človeka, ki bi ga morali posnema
ti. Njegovo rojstno hišo smo začeli obnavljati in 
ne glede na članke, da obnova poteka nestro
kovno, lahko samo rečem ”le čevlje sodi naj ko
pitar”. V jubilejnem letu smo tudi razglasili nje
govo rojstno hišo za memorialni spomenik,” je 
v nagovoru povedal in tudi malo okrcal medije 
župan občine Medvode Stanislav Žagar.

Slavnostni govornik je bil minister za kultu
ro dr. Vaško Simoniti, ki je med drugim dejal:

"K tebi prihajamo, gora. Z nižin, ubijajočih cest, zaduš
nega zraka je igralec in pesnik Tone Kuntner reci
tiral pesem, ki jo je sam napisal. V ozadju je rojstna 
hiša Jakoba Aljaža, ki jo obnavljajo.

"Jakob Aljaž je bil eden tistih ljudi, ki je delo 
opravljal v dobro svojega ljudstva. V vseh nje
govih podobah so ga spremljale stalnice: 
vztrajnost, doslednost, zvestoba.” V kulturnem 
programu so nastopili tudi Godba Medvode, 
igralec in pesnik Tone Kuntner, Moški pevski 
zbor in mladi folkloristi iz KUD Oton Župan
čič Sora. Prepevali so pesmi znanih slovenskih 
pesnikov, ki jih je uglasbil Jakob Aljaž. Dram
ski igralec Janez Škof, rojen Medvodčan in 
Aljažev daljni sorodnik, pa je pripovedoval 
spomine, ki jih je Aljaž zapisoval v Planinski 
vestnik. Povedal je: ”Na naši domači podstrehi 
je bilo veliko Aljaževih zapiskov in spominov. 
V 60. letih še niso vedeli, za kako dragoceno

zapuščino gre, zato sojih veliko uničili.” Zbra
ne na slovesnosti sta nagovorila tudi Tone 
Škarja, podpredsednik Planinske zveze Slove
nije, in dr. Tone Jeglič, prvi povojni predsed
nik Zveze gorniških društev Skala.

Na slovesnosti so podelili tudi častne znake 
40 planincem, ki so v zadnjem letu prehodili 
"Spominske točke Aljaževe poti od doma do 
doma”. Pot poteka od Aljaževe rojstne domači
je do Aljaževega doma v Vratih in ima 22 spo
minskih točk, v nižinah in v hribih. Slovesno
sti je sledila sveta maša na Šmarni gori, v spo
min na vse umrle gornike in planince. Maševal 
je župnik France Urbanija z Dovjega.

Suzana P. Kovačič

KOLEDAR PRIREDITEV V MEDVODAH
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INF0

10. 7. 2005 parkirišče pred BC Medvode ob 4.00 uri POHOD NA VISOKO RATEŠK0 PONČO Planinsko društvo Medvode Jože KRŠINAR
(2274 m): Zgornje Mangartsko 361 32 30
jezero-Koča L. Zacchi-Visoka TURISTIČNI BIRO
Ponca-Srednja Ponca-Tamar-Planica), 361 43 46
8 ur hoje na zelo zahtevni označeni poti.

10. 7. 2005 parkirišče pred Občino Medvode ob 9. uri POHOD OD ZELENCEV DO TAMARJA Odbor za prireditve Jože KRŠINAR
(primerno za vse starostne skupine), občine Medvode in 361 32 30
pribl. 3 ure zelo lahke hoje Planinsko društvo Medvode TURISTIČNI BIRO

361 43 46

20. 8. 2005 Sora pri Medvodah, ob 17.00 uri Proslava ob 100-letnici delovanja PGD Sora TURISTIČNI BIRO
PGD Sora in slavnostni prevzem 361 43 46
novega gasilskega vozila, sledi
gasilska veselica z Natalijo Verboten.

27. 8.2005 Sora pri Medvodah, ob 17.00 uri Kolesarska dirka na Osolnik ŠD Sora Tomaž TRATNIK
e-naslov: sd.sora@siol.com 361 30 53
www.sdsora.com

27. 8. 2005 Sora pri Medvodah, ob 19.00 uri Pomežik luni z ansamblom ŠD Sora Jure JEZERŠEK
ČUKI in bogatim programom e-naslov: sd.sora@siol.com 031/612 287

www.sdsora.com

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v Koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu Turističnega biroja Medvode. 
Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: Turistični biro Medvode, Cesta ob Sori, paviljon 
1,1215 Medvode ali po elektronski pošti ti-biro@medvode.si. Najave so brezplačne.
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Pogovor

Cvetovi in bodice za deset let

Stanislav Žagar je župan že vseh deset let, 
odkar je Občina Medvode krenila na svojo pot. 
Odgovarjal je na vprašanja o rezultatih dela 
preteklih let, o aktualnih zadevah in nanizal 
nekaj načrtov. Župan pravi, da je odprt za po
bude občanov, o ponovni kandidaturi prihod
nje leto na lokalnih volitvah pa še ne razmišlja.

Letos je deset let, od kar je medvoška ob
čina samostojna. Se vam zdi, da ste v tem 
relativno kratkem času že dosegli raven zre
le in urejene občine?

"Lahko bi rekli, daje deset let že doba, ko se 
stvari konsolidirajo, ko dejansko dobiš vpogled 
tudi v tisto, kar v občini še manjka. V prvem 
mandatu smo ogromno delali na organizaciji 
uprave, sam sem prvi dve leti uradoval še v Ši
ški, ker smo gradili občinsko stavbo. Resje, da 
še vedno gradimo infrastrukturne objekte, ven
dar se že lahko postavimo ob bok urejenim ob
činam. Smo tudi ena izmed 25 slovenskih ob
čin, ki se same financiramo.”

Ali ste tudi že razpoznavna občina, glede 
na to da imamo v Sloveniji skoraj dvesto ob
čin?

"Zelo se trudimo za to. Veliko imamo pro
mocijskega materiala, všeč mi je tudi, da smo 
za občinski grb izbrali motiv sotočja dveh rek 
v modernejši obliki. V občini želimo izpeljati 
več športnih prireditev, tudi turistični delavci

so zelo zagnani. Nismo še dovolj prepoznavni, 
včasih nas zamenjajo z Domžalami, ampak 
smo na dobri poti. Naj vas samo spomnim, da 
so bile Medvode pred drugo svetovno vojno 
znan turistični kraj na Kranjskem.”

Nedokončana tema so ceste, ureditev 
komunalne infrastrukture. Naj vas vpra
šam malo drugače: če bi bile škarje in 
platno samo v rokah župana, katere tri 
prioritete bi izpostavili v občinskem prora
čunu?

"Zagotovo je bila najbolj rakava rana športna 
dvorana, ki jo gradimo. Športniki so mi veliko
krat očitali - pa me običajno ljudje pretirano ne 
hvalijo ali grajajo - da zanje nismo poskrbeli. 
In enkrat sem jim tudi povedal, da se strinjam 
z njimi, a da v danem trenutku za to ni bilo 
možnosti. V načrtu imamo tudi športni park, ki 
je še na papirju in bo stal na mestu stare podi
rajoče se dvorane. Po desetih letih se zares tru
dimo, da bi športnikom in mladini dali boljše 
možnosti. Druga prioriteta, morda še bolj akut
na, je cesta do Ljubljane. Pred kratkim sem 
imel službeni opravek v prestolnici, do tja pa 
sem vozil eno uro! Za tretjo prioriteto se težje 
odločim ... Verjetno izgradnja kanalizacije, ker 
nas, globalno gledano, tudi Evropska unija pri
ganja, da moramo imeti do leta 2013 to podro
čje urejeno.”

Ampak pri izgradnji ceste do Ljubljane 
ste precej odvisni od države.

"Resje in tudi nobena oblast doslej ni bila ttj£ 
cesti naklonjena. V občinski moči je le to, d? 
se za novo cesto še naprej borimo.”

Po drugi strani pa se na sejah sveta veliko
krat razpravlja o neurejenih občinskih ce
stah, o 60 kilometrih makadama. Kako to 
komentirate?

"Makadama v občini ni več veliko v primer
javi s preteklimi leti. Ogromno cest smo asfal
tirali in razširili. Lahko rečem, da so vse glav
ne poti urejene. Največ makadama ostaja v 
Polhograjskem hribovju, ampak morate vedeti, 
da je kar tretjina občine na tem območju. Na 
koncu takšnih cest pa so ponavadi na primer le 
tri hiše. Nismo še tako bogata občina, da bi to 
lahko na hitro uredili. Bolj kot makadamske 
ceste se mi zdijo v tem trenutku problematične 
asfaltne ceste, ki so v slabem stanju in imajo 
udarne jame. Povem vam še drugo stran zgod
be. Zadnjič meje nekdo obiskal in mi rekel: ”A 
zdaj boste pa vse gozdne ceste asfaltirali?! Saj 
človek še na sprehod ne bo mogel iti!” In po tej 
strani se vsekakor strinjam z njim.”

Vse kaže, da boste športno dvorano odprli 
po načrtih, torej šc pred začetkom novega 
šolskega leta. Dejavnost ste nekoliko razširi
li že z imenom Zavod za šport in prireditve.
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Kdo bi bil po vašem mnenju dober gospo
dar, da bi bil objekt tudi tržno uspešen?

"To bi moral biti človek, ki bi bil naklonjen 
različnim področjem, ne samo športu. Nekdo, 
ki bi znal organizirati v dvorani koncert in ga 
še tržno uspešno izpeljati. Po mojem bi bil 
naziv Zavod za šport čisto dovolj, saj smo že 
v prvotnih načrtih predvideli tudi izvedbo pri
reditev. Težko pa bomo našli nekoga, ki bo 
zadovoljil vsem potrebam. Vsekakor bo mo
ral biti tudi dober ekonomist, da bo zavod čim 
manj odvisen od občinskih sredstev. Ob tem 
pa zanikam kakršnakoli namigovanja, da 
imam že izbranega človeka.”

Kamen spotike je še vedno Kulturni dom v 
Pirničah. Kakšno je vaše stališče do tega?

"Odločno povem, da je to kamen spotike 
samo še za egoistične ljudi. Z občinskimi 
sredstvi smo dvorano, ki je bila statično v za
res slabem stanju, uredili. Ampak kljub temu 
nekateri posamezniki želijo, da bi vložili 
v dvorano še dodatnih sto milijonov tolarjev. 
To pa ne. Lastnik prizidkov je krajevna skup- 

ost, ki ima tudi možnost, da prostore odda v 
ajem. Interesentov je namreč veliko. Moja 

skrb pa je, da se občinski denar ne razmetava 
kar tako.”

Medvode so, vsaj v širšem pasu okrog 
železniške postaje, precej zaparkirane. Ste 
že kaj razpravljali o tem, kako rešiti ta 
problem?

"Poglejte, Kranjčani se pripeljejo z avtom do 
Medvod in tu prestopijo na vlak. Obstoječa 
parkirišča pa so namenjena le za kratkotrajne 
opravke, na primer na banki, in ne za celo
dnevno parkiranje. Eden od predlogov je bil, 
da bi imel vlak več postajališč oziroma da bi 
na Jeprci poskušali zgraditi eno večje parkiriš
če. Težko pa v tem trenutku odgovorim, koliko 
je temu naklonjeno sedanje vodstvo Sloven
skih železnic.”

Nekaj ključev občinskih stanovary ste 
oddali še ne tako dolgo nazaj. So v načrtu še 
kakšna občinska stanovanja, s katerimi bi 
olajšali stanovanjsko stisko socialno šibkej-

"Na tem področju smo zagotovo šibki. Ima
mo namreč toliko potreb na družbenih podro
čjih, kot so šole, vrtci, telovadnice, kulturni 
domovi (poleg doma v Pirničah smo obnovili 
tudi kulturna domova v Sori in pomagali pri 
gradnji doma v Preski). Upam, da bo v prihod
nosti kaj več možnosti tudi za stanovanja.”

Veliko sc govori o tem, da ima občina velik 
turistični potencial. Sc vam zdi to preveč ve
likopotezna napoved ali pa je realna?

"Thrizem zagotovo je perspektiva, samo toč
no bi se morali dogovoriti, kakšne vrste turi
zem se bomo šli. Od tega, ko Ljubljančan pri
de v nedeljo popoldne na pijačo na Zbilje, ob
čina nima nič. Treba je razmišljati o prenočit
venih zmogljivostih ali pa ponujati izdelke do
mače obrti, zato da imajo ljudje zaposlitev. 
Lahko bi zgradili tudi bazen ali razširili idejo 
celo na toplice.”

Ko ste ravno omenili toplice, ste že slišali 
za izvir tople vode v Pirničah?

”V Medvodah topla voda izvira na štirih me
stih. O tem obstaja več teorij, vendar pa v Pir
ničah, ko so navrtali sto metrov globoko vrti
no, niso nič našli. To bi bilo seveda idealno za 
kopalni turizem.”

Drugo leto bo vaša občina ena od gostite
ljic Mladinskega evropskega prvenstva v 
nordijskih disciplinah. Kako bi ta dogodek 
lahko izkoristili za promocijo občine?

"O tem smo se že pogovarjali. Težava je v 
tem, ker so mladinska tekmovanja ponavadi 
slabo obiskana. Če bi bilo to prvenstvo za 
odrasle - videl sem že, kako to izgleda v 
Oberstdorfu - bi se obiskovalcev verjetno trlo. 
Poleti bodo prišli na obisk Finci, ki si bodo 
ogledali progo. Ob tem bodo videli del Slove
nije in dobili o deželi vtis, kar je najpomemb
nejše.”

Imate namen s kakšnim od projektov kan
didirati za sredstva iz evropskih skladov?

”Na medvoški občini nimamo zaposlenega 
človeka, ki bi se ukvarjal s tem področjem, se 
pa odzivamo na številne razpise. Neuspešno. 
Ko sprašujem, zakaj, slišim, da so naša minis
trstva tista sita, ki postavljajo nemogoče pogo
je, in ne Evropa. Poglejte primer naše občine, 
ki se sama financira. Neko investicijo moramo 
v celoti financirati, da nam potem povrnejo de
set odstotkov. Ampak mi se ne moremo zadol
žiti za milijardo tolarjev, na primer za dvorano. 
Kje naj jih pa dobimo vnaprej? Zato sem na 
tem področju raje bolj previden. Ne razumem 
pa države, kako se hvali, da med novimi člani
cami EU črpa najmanj sredstev iz skladov. 
Ampak ta sredstva so na razpolago.”

Septembra lani je šla v stečaj družba 
Dom, d. o. o. Nesrečna zgodba tudi za obči
no, ki je bila 15-odstotna lastnica. Stečajni 
upravitelj je napovedal tožbo, ker bi po nje
govem občina morala vrniti 103 miljjone to
larjev glavnice in zamudnih obresti. Je kaj 
novega v zvezi s tem?

"Vsi vložki v to podjetje so bili potrjeni na 
občinskem svetu. Ko je podjetje še poslovalo, 
smo na občinskem svetu podprli tudi predlog, 
naj se zmanjša osnovni kapital družbe. Zaradi 
zmanjšanja kapitala je bil sveži kapital iz druž
be vrnjen. Ko je podjetje propadlo, sije stečaj
ni upravitelj izmislil, da smo neupravičeno do
bili nazaj 103 milijone tolarjev. Mi smo z vse
mi papirji dokazovali, da to ni res. Druga pri
pomba stečajnega upravitelja je bila, da smo 
denar dobili leto dni prezgodaj, ampak to leto 
dni pritožbenega roka je tudi že minilo. Zato

------------------------------- Pogovor I
trdim, da je vse legalno in da nismo nikogar 
opeharili. Do danes, ko vam odgovarjam, tož
ba proti občini še ni vložena.”

Povejte mi še, ali doma pijete vodo iz va
škega ali iz javnega vodovoda?

"Doma pijem vodo iz javnega vodovoda. Ko 
imam čas, pa se kar s kanglico odpravim po 
vodo do vrtine v Studenčicah, ki jo bomo kma
lu vključili v javni sistem. Kar pa zadeva vaške 
vodovode, sem ravno danes dopoldan (op.: v 
času pogovora) na mizo dobil kazen inšpektor
ja na enem od teh vodovodov. Kazni za sto ti
soč tolarjev nisem podpisal. Na zadnjem sreča
nju s predstavniki vaških vodovodov sem bil 
pošteno jezen na očitek, da jim na občini hoče
mo vodo ukrasti in jih priključiti na javno 
omrežje kranjske Komunale. Ampak potem 
naj plačujejo tudi kazni, saj jo vendarle plača 
tisti, ki naredi prekršek. Občina je po zakonu 
dolžna poskrbeti za preskrbo z vodo, ne glede 
na to katerega koncesionarja bodo vaški vodo
vodni sistemi izbrali. Nihče jim ne vsiljuje 
kranjskega vodovoda. Nihče jih ne želi nacio
nalizirati. Zadostiti je treba le predpisom.”

Od bodic preidiva na svetlejše plati. Nekaj 
dosežkov ste že omenili, na kaj pa ste v teh 
desetih letih še ponosni?

"Začeli smo s pirniškim mostom, ponosni 
smo na vse ceste, na vso vodo, ki smo jo zvr
tali. Pa tudi na novo občinsko stavbo in na dve 
šoli devetletke. Ne morem niti vsega našteti v 
tem trenutku. Pomembno se mi zdi tudi, da 
smo oživili dejavnost kulturnih društev, tudi s 
pomočjo občinskih sredstev.”

Ali mladi ostajajo v občini ali je trend iz
seljevanja?

"Mladi zaradi bližine glavnega mesta ostaja
jo ali se celo naseljujejo v naši občini. Mi ima
mo precej ugodne pogoje za poselitev, zato bi 
rekel, da se število prebivalcev kvečjemu pove
čuje.”

Prihodnje leto bodo lokalne volitve. Boste 
spet kandidirali za župana?

”Če čisto pošteno povem, prav preveč o tem 
še ne premišljujem. Imam pa v mislih, da mi 
drugo leto poteče mandat. Ambicije delati na 
projektih še niso zamrle, ali se bom odločil 
za kandidaturo ali za kakšen nov izziv, je še 
prezgodaj napovedati.” Suzana P. Kovačič

OBČINA MEDVODE 
ŽUPAN

Cesta komandanta Staneta 12 
1215 Medvode

objavlja poziv za delovno mesto

vršilca dolžnosti direktorja javnega zavoda 
”ZAVOD ZA ŠPORT IN PRIREDITVE MEDVODE”

Župan bo imenoval vršilca dolžnosti direktorja za določen čas, 
najdalj za dobo enega leta.

Dodatne informacije: 01/361-95-50 ali 01/ 361-95-25
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Občina praznuje-------------------------------------------------------------------------------------------

Priznanja občine Medvode
V torek zvečer je bila v knjižnici Na Sotočju v Medvodah slavnostna seja občinskega sveta v počastitev praznika 

Občine Medvode. Na njej so razglasili tudi letošnje dobitnike občinskih priznanj in častnega občana.

ČASTNI OBČAN OBČINE MEDVODE 
JULIJ NOVLJAN

Že pred 2. svetovno vojno je bil član Sokola, 
kjer je telovadil in sodeloval pri različnih pro
gramih. Leta 1943 je odšel v partizane in bil 
demobiliziran konec leta 1945. Na njegovo po
budo je bilo v Medvodah leta 1946 ustanovlje
no Fizkulturno društvo. Zaradi pomanjkanja 
vodnikov je dolgo vodil članske vrste ženskih 
in moških oddelkov. Ko je v Ljubljani opravil 
vodniški izpit, je pomagal pri vzgoji novih 
vodnikov. Organiziral je telovadne nastope in 
akademije. Bil je podpredsednik Fizkulturne 
okrajne zveze Ljubljana-okolica. Udeležil se je 
vsesokolskega zleta v Pragi. Leta 1966 je bil 
izvoljen za podpredsednika Partizana Sloveni
je, leto kasneje pa za predsednika. Za svoje 
delo na področju telesne vzgoje je prejel razna 
priznanja občine Ljubljana-Šiška, Partizana 
Slovenije in Jugoslavije ter državno odlikova
nje red dela z zlatim vencem.

Zaradi službovanja v Švici je svoje delo na 
športnem področju za nekaj časa prekinil. Po 
vrnitvi pa se je spet vključil v delo Partizana 
Medvode, prevzel funkcijo predsednika druš
tva in to delo opravlja še danes.

Za svoje dolgoletno požrtvovalno delo prej
me naziv častnega občana Občine Medvode.

PLAKETA OBČINE MEDVODE 
VALENTIN KRIŽAJ

V aktivnosti se je vključil že kot 16-letni fant 
leta 1954, ko je sodeloval pri poseku, nato pri 
prevozu s konji in pri postavitvi prvomajskega 
mlaja. Nadaljeval je s soorganiziranjem priprav 
kmečke ohceti in povorke po sosednjih vaseh. 
Septembra 1955 so na Senici pripravili vinsko 
trgatev, kjer je Tine, kot ga kličejo, sodeloval v

Valentin Križaj

pripravljalnem odboru in pri sami prireditvi. Že 
meseca novembra istega leta so se začele pripra
ve in s tem tudi vaje za veseloigro Davek na 
samce, ki je premiero doživela naslednje leto. 
Sledile so še ljudska igra Veriga, nato Gosposka 
kmetija. Pod Golico in Mariša. Pri vseh je sode
loval v pripravljalnem odboru ali kot igralec.

Leta 1983 je bil ustanovni član Kulturno 
umetniškega društva Fran Šaleški Finžgar Seni
ca. Aktiven je bil tudi v družbenopolitičnem 
življenju kot član krajevnega odbora Socialistič
ne zveze delavnega ljudstva, sodeloval je pri 
ustanovitvi krajevne skupnosti Senica in bil iz
voljen za njenega prvega predsednika. Na tisoče 
delovnih ur je opravil pri izgradnji Doma druž
benih organizacij - sedaj Dom krajevne skupno
sti Senica, trgovine na Senici in pri izgradnji ko
munalne infrastrukture, kot so vodovod in ceste.

Na kmetijskem področju je bil ustanovni član 
Strojne skupnosti Senica in njen prvi tajnik, več 
mandatov je bil član Upravnega odbora Kmetij
ske zadruge Medvode, kakor todi njen predsed
nik. Sodeloval je pri pripravah kmečkega praz
nika v Medvodah. Ob vsem tem pa je zelo uspe
šen kmetovalec na urejeni kmetiji, o čemer pri
čajo številni organizirani ogledi kmetov in poli
tičnih funkcionarjev iz domačih krajev in iz tujine.

Za svoje delo prejme plaketo Občine Medvode.

PLAKETA OBČINE MEDVODE 
ANTON ŠUŠTERŠIČ

V Prostovoljno gasilsko društvo Sora se je 
vključil leta 1953, dobil čin gasilca druge stop
nje, opravil tečaj za strojnika in bil podpred
sednik društva. Leta 1972 je bil izvoljen za 
predsednika in to funkcijo opravlja še danes.

Bil je predsednik nekdanje Gasilske zveze 
Ljubljana-Šiška, član republiške komisije Ga
silske zveze Slovenije in že tretjič zapored je 
podpredsednik Gasilske zveze Medvode.

Vzpostavil je sodelovanje s sosednjimi gasil
skimi društvi kakor tudi z gasilskim društvom 
Šentjakob in Rož na avstrijskem Koroškem.

Njegov največji prispevek je izgradnja nove
ga gasilskega doma v Sori. Danes ima društvo 
sodoben dom z garažami za gasilsko tehniko, s 
pisarno za poveljstvo in s sejno sobo ter s 
skupnimi prostori za člane društva. Zgradili so 
požarne bazene v svojem okolišu: dva na Seni
ci, enega na Topolu in v Rakovniku. Dobre od
nose vzdržuje tudi s krajevno skupnostjo, s 
kulturnim društvom, z osnovno šolo, z Gasil
sko zvezo Medvode in z Občino Medvode. Za 
svoje delo je prejel že več pomembnejših gasil
skih priznanj in odlikovanj doma in v tujini.

Letos bo Prostovoljno gasilsko društvo Sora 
praznovalo 100-letnico obstoja, gospod Anto^ 
Šušteršič pa v njem deluje že 51 let, za kar 
prejme plaketo Občine Medvode.

Anton Šušteršič

PLAKETA OBČINE MEDVODE 
VINKO VEBER

V gasilsko organizacijo se je vključil že leta 
1947, dve leti kasneje pa v Prostovoljno gasil
sko društvo Sora. Ima izjemne zasluge za raz
voj gasilstva ne samo v Sori, ampak tudi na šir
šem medvoškem področju, kakor tudi v Ljub
ljani, kjer je dalj časa opravljal občinske funk
cije. Njegovo najvidnejše delovanje na podro
čju požarne varnosti je: prizadevanje za razvoj 
pionirskih skupin, organizacija tekmovanj, 
spodbujanje mladih pri vključevanju v gasilska 
društva, razvoj strokovnosti v gasilstvu, izbolj
ševanje tehničnih in tehnoloških zmožnosti ga
silcev, uspešno poveljevanje v Prostovoljnem 
gasilskem društvu Sora in prenašanje svojega 
bogatega znanja na mlade.

Pod njegovim vodenjem je mladinska gasil
ska skupina sodelovala na različnih tekmova
njih, od koder so se vračali z vidnimi uspehi.
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Mladinska enota je na gasilski olimpijadi 
osvojila srebrno medaljo. Za operativno orga
niziranje izobraževanja in usposabljanja članov 
in mladine je neprekinjeno skrbel 23 let. Ob 
vsem tem pa ni pozabil tudi na svoje lastno 
izobraževanje. Končal je šolo za gasilske pod
častnike, nato za častnike, postal je republiški 
gasilski sodnik, napredoval je v častnika I. 
stopnje, osvojil je bronasto tekmovalno značko 
in še bi lahko naštevali.

Leta 1957 je postal poveljnik Prostovoljnega 
gasilskega društva Sora in to funkcijo je oprav
ljal 39 let. Nenehno je iskal nove predloge, kako 
naj se društvo opremi, kako izboljšati opremo in 
kako zagotoviti finančna sredstva. Za svoje po
žrtvovalno delo je prejel tudi številna odlikova
nja, priznanja in pohvale, h katerim bo dodal še 
današnje, to je plaketa Občine Medvode.

PLAKETA OBČINE MEDVODE 
SKUPINA SMLEDNIŠKIH 

^ PRITRKOVALCEV
Sekcija pritrkovalcev deluje pod okriljem 

Kulturno umetniškega društva Smlednik in je 
lani praznovala svojo 40-letnico. Bili so med 
prvimi, ki so v nekdanji Socialistični federativ
ni republiki Jugoslaviji dosegli, da so na pred
večer slovenskega kulturnega praznika v Kra
nju pritrkovali. To tradicijo še danes nadaljuje
jo kranjski pritrkovalci. Sodelujejo z Glasbe- 
nonarodopisnim inštitutom Slovenske akade
mije znanosti in umetnosti, s Pritrkovalskim 
krožkom slovenskih bogoslovcev. Leta 1990 so 
organizirali Vseslovensko srečanje pritrkoval
cev. Pritrkovali so na Dunaju na prireditvi Slo
venski božični pozdrav Dunaju, sledil je prikaz 
pritrkovanja študentom dunajske glasbene aka
demije. Omenjeni študenti so si pritrkovanje 
ogledali tudi v Smledniku. Sodelovali so v naj
večji avstrijski božjepotni cerkvi Mariazzel. 
Pritrkovali so ob obisku papeža Janeza Pavla 
II. v Stožicah in na ponovnem obisku papeža v 
Mariboru, kjer so bili uradni pritrkovalci.

Leta 2000 je bilo drugo Vseslovensko sreča
nje pritrkovalcev. V sodelovanju z Radiom 
Slovenija so srečanje posneli in ga predvajali v 
oddaji Slovenska zemlja v pesmi in besedi.

V imenu smledniških pritrkovalcev: Franc Bonča

V domačem zvoniku imajo vse urejeno tako, 
da si lahko vsakdo ogleda in tudi preizkusi 
sam to zanimivo izvajanje ene najstarejših zvr
sti slovenske glasbe.

V svoji bogati zgodovini so veliko pomemb
nega dosegli, pripomogli k ohranjanju sloven
ske kulturne dediščine, predstavljali domači 
kraj, občino Medvode, kakor tudi Slovenijo - 
ne samo doma, ampak tudi v tujini. Za svoje 
dosežke prejmejo plaketo Občine Medvode.

PLAKETA OBČINE MEDVODE 
PROSTOVOLJNO GASILSKO 

DRUŠTVO SORA
Prostovoljno gasilsko društvo Sora je bilo 

ustanovljeno pred stotimi leti, prvo brizgalno 
pa so dobili leta 1906 in so z njo gasili papir
nico na Verju. Prvi gasilski dom so v Sori 
zgradili leta 1910.

Za požarno varnost društvo skrbi na območ
ju trinajstih vasi in naselij. Po letu 1958 so do
živeli velik kadrovski, strokovni in tehnični na
predek, saj so zgradili nov sodoben gasilski

-------------------- Občina praznuje I
objekt, ki ga vedno znova prilagajajo novim 
tehničnim zahtevam. Posodobili so tudi vozni 
park. Za razvoj društva je najpomembnejše 
izobraževanje podmladka, da svoje znanje 
prenašajo z generacije na generacijo, in to zelo 
uspešno. O tem pričajo številna priznanja z 
udeležb na tekmovanjih.

V vseh teh letih je operativno jedro gasilske
ga društva sestavljalo od 35 do 45 izšolanih in 
usposobljenih gasilcev, vseh članov z gasilsko 
mladino in z veterani pa je več kot sto.

Gasilci iz Sore so tudi nenehno skrbeli za 
usposabljanje krajanov, posebej pa šolske mla
dine na področju požarne varnosti. Na tem po
dročju posebej dobro sodelujejo s podružnični
ma osnovnima šolama Sora in Topol.

Za svoje delo so prejeli več gasilskih in dr
žavnih odlikovanj. K svojim priznanjem bodo 
dodali še plaketo Občine Medvode.

Foto: Gorazd Kavčič

Od 1. julija na prodajnih mestih 
Dela Prodaje in Pošte Slovenija.
Za 150 tolarjev drobiža, 
za naročnike časopisa Gorenjski 
glas pa brezplačno.
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Občina

Odkrivamo zaklade roparskih vitezov
Na dan državnosti se je po poteh roparskih vitezov podalo skorajda sto pohodnikov, svoja pota do končnega

cilja na Katarini pa je ubiralo tudi več kot 40 kolesarjev.
Več kot šestdeset pohodnikov se nas je na pot 

odpravilo iz Preske, nekaj se nam jih je 
pridružilo še mimogrede, veliko pa nas je 
pričakalo ob cerkvi sv. Marjete, kjer je prva 
večja postaja na poti roparskih vitezov. Skupaj 
skorajda sto. Sledil je vzpon na Jetrbenk in 
nato spust na katarinsko stran, vse do POŠ 
Topol, ki je te dne slavila svojih 50 let. Tu so 
se pohodnikom pridružili še lastniki starodob
nih vozil iz vse Slovenije in kolesarji KK Med
vode, ki so ubrali svoja pota.

"Želimo, da se na tem pohodu med ljudmi 
stkejo prijateljske vezi in da izvedo o naših kra
jih tisto, kar se splača vedeti, spoznajo 
zgodovinska dejstva, anekdote in legende. Ob 
poti roparskih vitezov smo postavili osem 
trpežnih kostanjevih stebrov, na katere smo na
mestili oznako našega turističnega društva in 
grb vitezov Hertenberških, napisali, za katero 
pot gre, in ledinsko ime kraja, kjer je. Doslej 
ste šli mimo prvega, kjer je pisalo Pristava,” 
nas je usmerjala Olga Verovšek, predsednica 
TD Žlebe Marjeta, ko smo prispeli do prve 
večje postaje, do cerkve sv. Marjete, kjer so 
nas pričakali z dobrotami iz domače kuhinje in 
s kratkim orisom krajevnega kulturnega 
izročila. Vsaj dve legendi sta povezani prav s

to cerkvijo; po eni naj bi prvotno pogansko 
svetišče z repom podrl zmaj, po drugi pa naj bi 
jo dala zgraditi grofa Hertenberška kot opra
vičilo, ker so bili njuni predniki tako kruti.

Pot nas je nato vodila mimo zajetja vaškega 
vodovoda in pred kratkim postavljenega korita, 
kjer se pohodnik lahko osveži in se zazre iz oči 
v oči z "jetrbenškim vodnim škratom”, ki ga je 
odlično izrezljal član društva Lado Vidmar. 
Sledil je vzpon na 775 metrov visoki Jetrbenk, 
na katerem so imeli roparski vitezi svoj prvi 
stol pasti grad, srednjeveški grad pa naj bi stal 
na vzpetini južno od cerkve na mestu, ki nosi 
lepo ledinsko ime Gradišče. Na grajsko pretek
lost iz obdobja od 12. do 14. stoletja že sicer 
spominjajo ledinska in hišna imena v Žlebeh, 
kot je že prej omenjena Pristava, Za gradon^j 
TUrenci, Kašča, Gute in domačija Pri Pojzerju, 
katere prebivalci so imeli nalogo z žvižganjem 
opozarjati roparske viteze na morebitne 
nevarnosti ali trgovce z blagom.

Pot nas je letos izjemoma vodila na katarin
sko stran, kjer so se pridružili članom TD Kata
rina in vsem praznovalcev ob dnevu državnosti 
in 50-letnici vaške šole. Prihodnje leto naj bi 
bil namreč končni cilj kmetija Branovec.

Silvana Knok

Nespreglejte!
Ob nakupu dveh škatlic mehkih kontaktnih 
leč vam podarimo tekočino* za shranjevanje 
kontaktnih leč!

2 =

Akcija traja od 10. 6. do 31.7. 2005.
* eno veliko stekleničko ali dve mali

Optiko moli |
■ .. . očesna ambulanta ~t'

Msdvoika cesta 3, 1215 MEDVODE. Tel.: 01/36 178 36 J

Srečanje ljudskih pevcev in godcev
”... Ko kralj po planini visoki, 

pohajam za tropom ovčic ... tu 
sem le sam gospodar, živim le 
po pameti zdravi, za muhe mi 
tuje ni mar ...,” takole je med 
drugi prepeval Valentin Zdravko 
Veber z Ladje na Srečanju ljud
skih pevcev in godcev na Robe- 
žu, ob spremljavi citrarke Edite 
Ješe iz Mavčič zadnjo nedeljo v 
juniju. Že prej je zapel kot član 
moškega pevskega zbora KUD 
Oton Župančič Sora, ki je sku
paj z izletniško kmetijo Robež 
pred tremi leti prevzelo organi
zacijo tega srečanja. "Osnovna 
ideja je bila, da lahko vsak po
kaže, kaj zna, peti ali igrati na inštrument. To ni nobeno tekmova
nje, le srečanje,” dodaja Veber, ponosen, da je nastopil tudi njegov 
devetletni vnuk Damjan s harmoniko. TUdi letos se je na odru pod 
milim nebom zvrstilo več kot 60 pevcev in godcev; nekateri v sku
pinah, drugi v duetu ali samostojno, in to z vseh vetrov, največ pa 
vendar iz škofjeloškega konca in Poljanske doline. ”To, da je vsako 
leto več pevcev in godcev pa tudi poslušalcev, je dokaz, da smo se 
prav odločili in da tudi v naši občini potrebujemo takšno prireditev, 
ki jo prej ni bilo," meni tudi Dušan Kračman, lastnik izletniške kme
tije Robež in eden izmed nastopajočih. Franc Plešec, predsednik 
sorškega kulturnega društva in eden izmed pevcev, pa je izrazil za
dovoljstvo, da je bilo letos srečanje ljudskih pevcev in godcev vklju
čeno v sklop prireditev ob občinskem prazniku, čeprav so s tem pro
jektom neuspešno kandidirali na razpisu za sofinanciranje kulturnih 
dejavnosti v naši občini. Silvana Knok
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---------------------------------------------------------------------------------------------------------- Ljudje in dogodki

Mlado, majhno, a bogato PGD Zbilje
Z dvodnevnim praznovanjem, s slavnostno sejo in slovesno parado so počastili pol stoletja delovanja.

PGD Zbilje je bilo ustanovljeno 2. februarja 
1955 v navzočnosti 38 članic in članov. Še iste
ga leta so na kar treh vrtnih veselicah zbrali do
volj denarja z.a nakup motorne brizgalne. Po
membne letnice v polstoletni zgodovini, kot jo 
je za to priložnost zapisal Stane Zorman, pa so 
še: leta 1969 so po petih letih priprav in gradnje 
dali v uporabo gasilski dom, leta 1973 so kupili 
novo motorno brizgalno Rossenbauer, leta 1975 
so kupili orodno vozilo IMV 1600 in slovesno 
razvili prapor, leta 1980 so uredili in začeli ob
novo gasilskega doma, leta 1988 so kupili orod
no vozilo TAM 80T50, leto kasneje pa terensko 
vozilo Landrovver, leta 1989 so terensko vozilo 
prodali in kupili kombi VW, leta 2000 pa v 
orodno vozilo montirali visokotlačne črpalke. 
Predvsem pa so vsa ta leta veliko pozornost na- 

jmcnjali izobraževanju in pomlajevanju članstva. 
Danes jih je kar 120, od tega 50 mladih. Pol sto
letja delovanja so počastili z dvodnevnim praz
novanjem: I. julija so se zbrali na slavnostni seji 
in podelili priznanja in odlikovanja, dan kasneje 
pa so pripravili slovesno parado, v kateri je so
delovalo 120 gasilcev in 9 gasilskih vozil, po 
slovesnosti pa so se družili s krajani še na gasil
ski noči na Zbiljski dobravi.

Za dolgoletno delo v društvu so priznanja 
prejeli ustanovni člani Janko Šetina, Filip Ka
lan, Franc Kalan, Jože Svoljšak in Janez Šeti
na, občinsko priznanje III. stopnje Blaž Šiler, 
Miha Jenko, Anže Šiler in Matija Kalan ter ob
činsko priznanje II. stopnje Feliks Jenko, dr
žavno odlikovanje III. stopnje pa so prejeli 
Franc Šilar, Miloš Goljevšček, Rajko Bobnar, 
Vido Šilar, Simon Hočevar in Prostovoljno ga
silsko društvo Zbilje.

”Vseh petdeset let sem pri gasilcih, vmes 
sem bil tudi predsednik društva. Čeprav ima- 

>juo doma kmetijo, sem si za gasilstvo vedno 
'vzel čas. Najbolj mi je ostala v spominu grad
nja gasilskega doma. ko smo z vozovi navozili 
ves potrebni les. Vse nedelje smo delali in ni
hče ni razmišljal, da bi kaj zaslužil. Danes sem 
ponosen na to, da imamo tako strokovno uspo
sobljeno ekipo, kot je še ni bilo,” pravi usta
novni član društva Jože Svoljšak. Na gradnjo 
gasilskega doma ima posebne spomine usta
novni član društva in še vedno član nadzorne
ga sveta Janko Šetina: "Bil sem odgovoren za 
finance. Pisal sem številne vloge, saj so pod
jetja imela tako posluh za našo dejavnost kot 
tudi denar. Zbrali smo sredstva za gradbeni 
material, les so prispevali krajani, opeko smo 
izdelali sami ... Povezanost kraja s gasilskim 
društvom je bila ves čas močna."

"Trenutno sem podpoveljnik društva, aktivno 
pa delam predvsem z mladino. Otroke priteg
nemo z majhnimi pozornostmi in res radi pri
hajajo v naše društvo,” z zadovoljstvom ugo
tavlja Franc Šilar, prejemnik državnega odliko
vanja, ki je v gasilskih vrstah že več kot 30 let, 
aktiven pa tudi v GZ Medvode. Na tokratnih 
slovesnostih je zbor pionirjev gasilcev zapel 
Pesem mladih Zbiljskih gasilcev, ki jo je napi
sal sokrajan Slavko Avsenik mlajši.

Glavna misel vseh, ki so prišli pozdravit zbilj
ske gasilce ob tem lepem jubileju, je bila, da 
društvo sicer ni med najstarejšimi, saj je zadnje 
znotraj GZ Medvode, ki je prestopilo zlati jubi
lej, da ni med največjimi po številu članov in da 
je najmanjše po požarnem okolišu, vendar, kot 
je dejal svetovalec župana za civilno zaščito in 
požarno varnost Leopold Knez, je po člove
škem potencialu gotovo eno najbogatejših.

"S ponosom lahko rečem, da v našem druš
tvu delamo vsi, od najmlajših do najstarejših. 
Ob tej priložnosti bi se zahvalil društvu, da so 
me predlagali za državno odlikovanje, ki je 
vedno velika čast, hkrati pa tudi velika obveza 
za naprej. Ena lepših izkušenj v mojem več kot 
tridesetletni gasilstvu je prav gotovo spremlja
nje mladih gasilcev na lanskem državnem tek
movanju,” je med drugim dejal predsednik 
društva Rajko Bobnar. "Upam, daje sedaj naše 
društvo na vrsti za novo gasilsko vozilo, saj 
menim, da smo ga s svojo večletno uspešno

X.

dejavnostjo že opravičili, kar je bilo razvidno 
tudi iz vseh pohval, ki smo jih bili deležni da
nes,” je dejal Jože Šiler, ki bo drugo leto zabe
ležil že 25-letnico poveljevanja društvu.

Silvana Knok

OBČINA MEDVODE 
ŽUPAN
Cesta komandanta Staneta 12 
1215 MEDVODE

ponovno objavlja javni natečaj za uradniško delovno mesto

VODJA ODDELKA ZA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE

Naloge uradniškega delovnega mesta je mogoče opravljati v nazivu podsekretar.

Poleg splošnih pogojev, določenih z Zakonom o javnih uslužbencih (Uradni list RS, št. 
35/05 - uradno prečiščeno besedilo) in Zakonom o delovnih razmerjih (Uradni list RS, št. 
42/02), morajo kandidati/ke izpolnjevati še naslednje pogoje:

- univerzitetna izobrazba gradbene smeri (nizke gradnje) oziroma
- visoka strokovna izobrazba s specializacijo oziroma
- visoka strokovna izobrazba z magisterijem;
- najmanj 8 let delovnih izkušenj;
- aktivno znanje uradnega jezika;
- organizacijske sposobnosti;
- opravljen državni izpit iz javne uprave oz. če kandidat/ka nima opravljenega izpita iz javne 

uprave, ga je dolžan/na opraviti v letu dni po imenovanju v naziv;
- usposobljenost za delo z osebnim računalnikom.

Javni uslužbenec/ka bo delo opravljal/a na sedežu Občine Medvode, Cesta komandanta 
Staneta 12, 1215 Medvode.

Kandidati/ke morajo k prijavi predložiti naslednja dokazila:
- dokazilo o pridobljeni izobrazbi - fotokopija diplome;
- fotokopija delovne knjižice, iz katere je razvidna delovna doba;
- fotokopija osebnega dokumenta, iz katerega je razvidno državljanstvo RS;
- izjava kandidata/ke o izpolnjevanju pogoja nekaznovanosti in da zoper kandidata ni bil 

uveden kazenski postopek za naklepno storjeno dejanje, ki se preganja po uradni 
dolžnosti (potrdili bo izbrani kandidat predložil naknadno).

Pisne prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev sprejemamo osem delovnih dni po objavi na 
naslov: Občina Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode (javni natečaj - 
vodja oddelka za GJS). Obravnavali bomo samo pravočasne in popolne ponudbe.

Z izbranim kandidatom bomo sklenili delovno razmerje za nedoločen s polnim delovnim ča
som in trimesečnim poskusnim delom. Kandidate/ke bomo o izboru pisno obvestili v 8 
dneh po opravljeni izbiri. Dodatne informacije: 01/361 95 50.

Občina Medvode 
Župan Stanislav Žagar
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Občina

Preskrba z vodo v občini Medvode
Po javni razpravi v zvezi z vaškimi vodovodi 
so na pobudo Odbora za komunalne dejav
nosti sprejeli sklep, naj odgovorna oseba s 
strani občine napiše poročilo o tem, v kate
rih primerih se lahko občani obrnejo na to 
osebo, kateri tehnični pogoji morajo biti iz
polnjeni za prevzem vaških vodovodov, kdo 
bo preveril obstoječo infrastrukturo vaških 
vodovodov in jo ovrednotil, kakšen je cenik 
preskrbe z vodo v javnem vodovodu in kate
re aktivnosti se v zvezi s tem še predvideva
jo. V celoti objavljamo odgovor Francija Je
raja, vodje Oddelka za gospodarske javne 
službe.

V Občini Medvode je preskrba z vodo tre
nutno urejena na dva načina. Pretežni del obči
ne pokriva javni vodovodni sistem, ki ga 
upravlja pooblaščeni upravljavec podjetje Ko
munala Kranj, javno podjetje, d. o. o. Preosta

li del občine pokriva več vaških vodovodnih si
stemov, za katere skrbijo vaški vodovodni od
bori, ki pa niso registrirani kot pravne osebe. 
Vaške vodovodne odbore volijo oziroma ime
nujejo uporabniki posameznih vaških vodo
vodnih sistemov.

V Pravilniku o pitni vodi (Uradni list RS, 
št. 19/04) v 6. členu piše: "Sistem za oskrbo s 
pitno vodo mora imeti upravljalca. Upravljalec 
je izvajalec javne službe oskrbe s pitno vodo. 
Če upravljalec ni določen, izvaja vse obvezno
sti upravljalca iz tega pravilnika lokalna skup
nost. Upravljalec mora imeti zaposleno odgo
vorno osebo za zagotavljanje skladnosti z za
htevami tega pravilnika, ki ima najmanj visoko 
strokovno izobrazbo naravoslovno tehnične ali 
zdravstvene smeri.”

Ker vaški vodovodni odbori niso pravne ose
be in tako ne morejo izpolnjevati določil Pra

vilnika o pitni vodi, je v Občini Medvode nav
zoča situacija, da izvaja vse obveznosti uprav
ljavca vaških vodovodnih sistemov lokalna 
skupnost (občina). Občina je imenovala tudi 
odgovorno osebo. Ker v zakonodaji naloge od
govorne osebe za vaške vodovodne sisteme 
niso natančneje določene, bo odgovorna oseba 
za vaške vodovodne sisteme v Občini Medvo
de imela predvsem naslednje naloge:
- zbiranje ter hranjenje podatkov o vaških vo
dovodnih sistemih in odborih ali osebah, ki 
skrbijo za posamezen vaški vodovodni sistem;
- posredovanje podatkov o vaških vodovodnih 
sistemih in odborih ali osebah, ki skrbijo za 
posamezen vaški vodovodni sistem, zainteresi
rani javnosti;
- sodelovanje z vaškimi vodovodnimi odbori 
ali osebami, ki skrbijo za posamezen vaški vo
dovodni sistem;

Vodovodne cevi pod pritiskom
Burna javna razprava o usodi vaških vodovodov v medvoški občini. Odlok o preskrbi

s pitno vodo je nujen.
V juniju je bila v prostorih občine javna razprava na temo "Kako 

organizirati in postaviti v zakonske okvire vaške vodovode?”. Občini 
zakon nalaga, da z odlokom uredi preskrbo s pitno vodo na svojem 
ozemlju. Osnutek odloka so odgovorni z občinske uprave že predsta
vili občinskim svetnikom. Ti so imeli nanj kar nekaj pripomb, ki so se 
najpogosteje nanašale na upravljanje vaških vodovodov. V občini jih 
je 13, preskrbujejo pa približno 15 odstotkov gospodinjstev. Tako svet
nike kot udeležence javne razprave, prišli so predstavniki vaških vo
dovodov in zainteresirana javnost, pa je najbolj zbodel 53. člen odlo
ka. Ta je doživel veliko različnih interpretacij, najpogostejša je bila, 
da bi se s tem lastništvo vaških vodovodov preneslo na občino. Župan 
Stanislav Žagarje zbranim pojasnjeval, da odlok govori le o upravlja
nju in ne o prenosu lastništva in da jim zakon tudi dopušča, da sami 
poiščejo koncesionarja. Sicer javni vodovod upravlja Komunala 
Kranj, saj je medvoška občina s 7-odstotnim deležem soustanovitelji
ca Komunale. Župan je še dodal: "Če v enem letu ne boste našli 
upravljavca, je občina dolžna skrbeti za vašo vodo.”

Sašo Mirtič, predstavnik vaškega vodovoda Seničica, je povedal: 
"Vaški vodovodi so zasebna last. Gradili sojih krajani, zato me zani
ma, kako boste ovrednotili vložena sredstva v infrastrukturo ter delo 
krajanov.” Razprave se je udeležil tudi Roman Udir, vodja PE Vodo

vod, Komunala Kranj, ki je ponovil županove besede in dodal: "Res 
pa je, da v odloku manjka člen, ki bi opredelil pogoje, pod katerimi bi 
izvedli prenos upravljanja sistema vaških vodovodov. Manjka tudi fi
nančna konstrukcija, za katero bi morala stati občina.” Do zdaj gospo
dinjstva, ki se preskrbujejo z vaškimi vodovodi, niso plačevala takse 
za obremenitev voda. Tudi plačevanje takse ljudje razumejo različno, 
zato je Udir pojasnil: "Takso je z uredbo leta 1995 predpisala država 
in se steka v državni proračun. Ta denar pa se lahko povrne, če ima 
občina izdelane projekte za vzdrževanje kanalizacijskega omrežja in 
čistilnih naprav.”

Odgovoriti bo treba še na veliko povsem tehničnih vprašanj, Marka 
Vidmarja iz Žleb je na primer zanimalo, kdo bo preveril obstoječo in
frastrukturo vaških vodovodov, ali pa bodo morda gradili novo. Raz
lična mnenja so tudi o kakovosti vode. Sašo Mirtič je zagovarjal sta
lišče o neoporečni vodi, župan pa je trdil ravno nasprotno: "Izvidi v 
več kol 50 odstotkih kažejo, da kakovost vode v vaških vodovodih na 
zadostuje minimalnim standardom. Kazni, ki jih v zvezi s tem izreče 
inšpekcija, pa plačuje občina." Udeleženci javne razprave so sklenili, 
naj občinska uprava pri pripravi odloka upošteva tudi njihove pripom
be in naj jih natančno seznani z vsemi možnimi rešitvami upravljanja 
vaških vodovodov. Suzana P. Kovačič

Pri plačilu z Dlners kartico, možnost nakupa na obrokel

Zakaj bi razkolje iskali drugje?
ADRIAP00L d.o.o.
Šuceva 27, 4000 Kranj, tel.: 201-68-20 
www.adrlapool.com, inlo@adriapool.com
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- spremljanje in posredovanje podatkov vaškim 
vodovodnim odborom ali osebam, ki skrbijo za 
posamezen vaški vodovodni sistem, o izve
denih analizah vode (notranjih in zunanjih), o 
obiskih in zahtevah inšpektorjev, o mnenjih 
komisije za pitno vodo, o potrebnih aktivnostih 
in ureditvi tehničnih pogojev, o spremembah 
zakonodaje in "dobre prakse”, da bo tako za
gotovljen potreben nivo varnosti uporabe vode 
iz posameznega vaškega vodovodnega sistema 
oziroma skladnost z zahtevami Pravilnika o 
pitni vodi;
- sodelovanje pri pripravi potrebne dokumen
tacije za novogradnje in rekonstrukcije obsto
ječih vaških vodovodnih sistemov;
- sodelovanje pri pripravi in prevzemu posa
meznih vaških vodovodnih sistemov s strani 
občine oziroma pooblaščenega upravljavca 
javnega vodovodnega sistema v Občini Med
vode;
- sodelovanje pri pripravi občinskega prora
čuna;
- izvajanje določenih nalog notranje kontrole 
izvajanja dogovorjenih aktivnosti in ukrepov.

Občani se bodo verjetno želeli pogovoriti ali 
pridobiti informacije predvsem o kvaliteti pit
ne vode, o načinu pravilne uporabe pitne vode 
iz posameznega vaškega vodovodnega siste
ma in podobno, za kar pa bomo v kratkem od
prli tudi ustrezne občinske internetne strani, 
da bodo sveže informacije, vsem zainteresira
nim, vedno na voljo.

V obravnavi je osnutek odloka o preskrbi z 
vodo, ki bo, med drugim, v končni fazi dolo
čil tudi roke ter nujen način ureditve upravlja
nja in lastništva vaških vodovodnih sistemov.

Glede na precej "vroče” vprašanje prevze
mov vaških vodovodnih sistemov, s strani ob
čine oziroma pooblaščenega upravljavca jav
nega vodovodnega sistema v Občini Medvode, 
je vsa zadeva videti precej zapletena. Vsak va
ški vodovodni sistem, za katerega bi se njegov 
vodovodni odbor oziroma uporabniki odločili, 
da se ga preda v upravljanje občini oziroma 
pooblaščenemu upravljavcu javnega vodovod-
ega sistema v Občini Medvode, naj bi se, po
ašem mnenju, pregledal s strani strokovnja

kov pooblaščenega upravljavca in zaprisežene
ga sodnega cenilca. Tako bi se določila njego
va trenutna vrednost in potrebna vzdrževalna 
oziroma investicijska dela, da bi bil sistem po 
izvedbi teh del primerljiv z javnim vodovod
nim sistemom v Občini Medvode. Sledila bi

priprava ustreznega dogovora, ki bi upošteval 
vsa ugotovljena dejstva in bi ga na koncu pod
pisali tudi predstavniki vaškega vodovodnega 
odbora, domače Krajevne skupnosti in Občine 
Medvode. Z javnim podpisom dogovora bi tak 
vaški vodovodni sistem dokončno prešel v 
upravljanje občine oziroma pooblaščenega 
upravljavca javnega vodovodnega sistema v 
Občini Medvode.

V dogovoru o prevzemu posameznega va
škega vodovodnega sistema s strani občine 
oziroma pooblaščenega upravljavca naj bi se, 
po našem mnenju, zapisalo tudi o dogovorje
nem načinu poravnave vlaganj dosedanjih 
lastnikov, ki so vaški vodovodni sistem zgra
dili in upravljali. Da se bo to sploh možno do
govoriti, bodo morali ti vaški vodovodni od
bori pripraviti podatke o trenutnem "lastni
štvu" vaškega vodovodnega sistema. Ker na
tančne finančne konstrukcije trenutno ni mo
goče pripraviti, saj občina za zdaj nima za
dostnih podatkov o stanju teh vaških vodo
vodnih sistemov, se bodo dogovori o poravna
vi vlaganj dosedanjih lastnikov prilagajali nji
hovim interesom (saj nikjer ne piše, da delni 
lastnik javnega vodovodnega sistema ne more 
biti tudi fizična ali pravna oseba, ki ni obči
na) in finančnim možnostim občine (odobre
na sredstva za te namene v vsakoletnem ob
činskem proračunu). Računamo, da bo ureja
nje tega problema trajalo več let, saj so neka
teri vaški vodovodni sistemi precej novi in 
tako tudi precej vredni, vsakoletni občinski 
proračuni pa verjetno ne bodo zagotavljali iz
razito višjih zneskov za ureditev preskrbe z 
vodo, kot jih zagotavlja trenutno veljavni pro
račun. Ker je v zvezi s tem še preveč neznank, 
se bo dinamika reševanja tega problema prila
gajala realnim možnostim. Ob tem je treba 
upoštevati tudi dejstvo, da vsaka komunalna 
infrastruktura z leti zastara, se izrabi, skratka 
amortizira in lastniku tako praviloma prinaša 
le še vedno večje stroške rednega vzdrževa
nja. Prav tako je važno, da se pri komunalni 
infrastrukturi upošteva tudi to, da gre pri tem 
za izvajanje določene gospodarske javne 
službe, ki se po veljavni zakonodaji ne sme 
izvajati kot dobičkonosna dejavnost. Končno 
bo vsebino dogovora verjetno bolj ali manj 
določil tudi Odlok o oskrbi z vodo v Občini 
Medvode.

Trenutna cena vode izjavnega vodovodnega 
sistema v Občini Medvode je za gospodinj-

-------------------------------  Občina
stva skupaj 267,40 SIT/mB (skupaj z DDV). 
Od tega je 115,61 SIT/mB cena vode, 136,38 
SIT/mB okoljska dajatev za obremenjevanje 
voda in 15,41 SIT/mB vodna povračila.

Okoljska dajatev za obremenjevanje voda 
in vodna povračila sta dajatvi, ki nista odvis
ni od cene vode, ampak sta določeni s 
strani države z uredbami in jih je treba plače
vati državi, ne glede na organiziranost 
vodovodnega sistema. Ker občina zaradi ne
plačevanja teh dveh dajatev s strani vaških 
vodovodnih sistemov tako še ne zagotavlja 
plačevanja teh dveh dajatev na celotnem 
svojem območju, je to tudi izločilni dejavnik 
pri pridobivanju nepovratnih sredstev za iz
gradnjo komunalne infrastrukture na državnih 
razpisih.

Glede na sedanjo različno urejenost plače
vanja porabljene vode iz vaških vodovodnih 
sistemov, bo prehod na plačevanje državnih 
dajatev oziroma prenos upravljanja vaškega 
vodovodnega sistema na občino oziroma po
oblaščenega upravljavca javnega vodovodne
ga sistema v Občini Medvode v večini prime
rov verjetno pomenil povečanje stroška za 
vodo za posameznega uporabnika.

Pripombe na osnutek odloka o preskrbi z 
vodo, ki so bile dane s strani članov občinske
ga sveta, članov vaških vodovodnih odborov 
in zainteresirane javnosti, bo predlagatelj 
upošteval pri pripravi predloga odloka. Tiste 
pripombe, ki jih pri pripravi predloga odloka 
predlagatelj ne bo upošteval, bo posebej po
jasnil in obrazložil. Ko bo predlog s pojasnili 
pripravljen (verjetno v mesecu septembru), 
bo posredovan tudi vsem vaškim vodovodnim 
odborom v ponovno obravnavo. Glede na dej
stvo, da je treba v kratkem urediti tudi več 
praktičnih zadev (zahteve inšpektorjev), bodo 
v vmesnem času potekale aktivnosti med ob
čino in posameznimi vaškimi vodovodnimi 
odbori ali osebami, ki skrbijo za posamezne 
vaške vodovodne sisteme, da se te zadeve 
ustrezno uredijo.

Resne aktivnosti v zvezi s prevzemi posa
meznih vaških vodovodnih sistemov s strani 
občine oziroma pooblaščenega upravljavca se 
bodo verjetno začele izvajati šele po uveljavit
vi Odloka o oskrbi z vodo v Občini Medvode.

Franci Jeraj, 
vodja Oddelka za gospodarske javne 

službe na Občini Medvode
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Vsem občankam in občanom čestitamo ob občinskem prazniku. Kolektiv Goričane d.d.

DIAGNOSTIKA VSEH TIPOV 
OSEBNIH VOZIL!!!

Avtoalarmi, centralno, daljinsko 
zaklepanje, električni pomik stekel, 
avtoakustika, klimatske naprave,

BOSCH servis
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AVTO JAMNIK, d.o.o.
AVTOELEKTRIKA 

IN AVTOMEHANIKA
Sp. Senica 19c tel.: 01/3611279
1215 Medvode GSM: 041/56B353

e-mail: grega.jamnik@email.si
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Aktualno

Dvomijo v Gradisove obljube
Burna razprava na seji občinskega sveta na temo novega lokacijskega dovoljenja za Zbiljski gaj.

Člani občinskega sveta so na zadnji seji konec 
junija sicer sprejeli osnutek novega lokacijske
ga načrta, s katerim želi Gradis skupina G, novi 
investitor v Zbiljskem gaju, zgraditi še 16 eno- 
ali večstanovanjskih objektov in legalizirati 24 
črnih gradenj, ki jih je v večji meri zagrešil že 
prejšnji investitor Mebles v stečaju - dvomi pa 
ostajajo. Sledila bo javna razgrnitev in javna 
obravnava osnutka in obdelava danih pripomb. 
V obliki predloga bo lokacijski načrt še enkrat 
dan v presojo občinskemu svetu.

Janez Šušteršič se je sicer spraševal, kako 
naj drugim občanom opraviči legalizacijo 
črnih gradenj, če bi njim ”za narobe postav
ljeno okno podrli pol hiše”. Sandi Bartol je 
menil, da jim legalizacija ne sme biti tuja, če 
lahko z njo rešijo travme nič krivih ljudi v 
Zbiljskem gaju.

Odbor za okolje in prostor Občine Medvode 
se je s to problematiko predhodno ukvarjal na 
dveh sejah in prisluhnil tudi stališčem tistim 
stanovalcem Zbiljskega gaja, ki se z načrti 
Gradisa niso strinjali v celoti. Predvsem so v 
prvem osnutku lokacijskega načrta pogrešali 
vaški trg, otroško igrišče, nasprotovali večjim 
posegom in novogradnjam, predvsem pa priča
kovali predhodno komunalno ureditev že ob
stoječega naselja. Ker so večino predlogov 
vključili v popravljen osnutek lokacijskega na
črta, je predsednik Leopold Knez v imenu od
bora predlagal njegov sprejem, hkrati pa opo
zoril, da nimajo prav nobenega zagotovila, da 
bo investitor dejansko tudi saniral obstoječe 
stanje in ne le gradil na novo. Vodja občinske 
uprave Vanja Debeljak je menila, da so v 
osnutku dovolj natančno zapisali, daje novi in
vestitor najprej dolžan dokončati že obstoječo 
komunalno infrastrukturo in legalizirati črne 
gradnje, preden mu bo upravna enota izdala 
gradbeno dovoljenje za novogradnje. Vendar 
so člani občinskega sveta, med njimi najbolj 
glasno Janez Barle, vendarle podvomili, da bo 
upravna enota pri tem dosledna. Slednji je 
predlagal dnevni nadzor nad dogajanjem v na
selju, saj je urbanistična inšpekcija doslej pov
sem odpovedala.

Milan Pukšič, član uprave Gradis skupina G, 
je najprej zaigral na čustveno noto, saj je hotel 
prikazati, da so v projekt vstopili zavoljo dobro
delnosti, ker so hoteli ljudi rešiti travm. ”Če smo 
zaključevali črne gradnje zato, da so imeli ljud
je kje živeti, se nam ni zdelo niti tako sporno, če 
smo tudi mi na črno postavili večstanovanjski 
objekt,” je še dejal Pukšič in priznal, da jim je 
bila dodatna gradnja "obljubljena” in da so tudi

zavoljo tega morda brezglavo vstopili v projekt, 
za katerega niso natančno vedeli, kakšne fi
nančne posledice prinaša. Da v Gradisu niso 
niti naivni niti dobrodelni, je menil Šušteršič, ki 
je prepričan, da jih je "nekdo" prisilil. Pukšič je 
takšno razmišljanje zanikal in se popravil, češ 
da so z vstopom v projekt hoteli povrnili zaupa
nje ljudi v investitoije in graditelje nepremičnin, 
ki so ga vse afere močno omajale. Članom ob
činskega sveta je dal tudi jasno vedeti, da se 
lahko zgodi, da bodo izstopili iz projekta, če bi 
morali najprej sanirali obstoječe in zgolj še 
dodatno vlagati ter šele potem gradili nova 
stanovanja, ki bi jih lahko prodali. Dodal je še, 
daje njihovo stanje v Zbiljskem gaju trenutno za 
800 milijonov tolarjev kredita pri A banki in da 
že sicer ne verjamejo v pozitivni zaključek. Na 
vprašanje Janeza Barleta, ali se morda ne obetar 
še en stečaj, pa je vendarle odgovoril, naj g* * 
finančno zdravje Gradisa ne skrbi. Boštjan 
Štrukelj je prav tako menil, da zgolj tradicija in 
ime Gradis nista zadosten porok, da bo projekt 
zaključen v celoti. Dal je predlog, da Gradis 
položi varščino v višini sto milijonov tolarjev, in 
če projekta ne zaključi v določenem roku, bo s 
tem denarjem to storila občine. Vendar predlog 
ni naletel na odziv. Silvana Knok

Rešitve ugank iz današnje 
številke Sotočja:

Tri mačke 
Vikrče - Zbilje 
Kopanj (hrib)
Posetnica: Finžgar: Študent naj bo

AVTO MEDVODE
• Gotovinski odkup vozil
• Prepisi vozil
• Kredit na položniee
• Leasing
Gorenjska c. 12, Medvode 
tel./fax: 01/36 11 601 www.avtomedvode.com
ffSmi 041 330 578 OHSKV, <I.o.o., Ilufncrjvvu na.. 2'A Skofjn lxilui

TRGOVINA TRAFIKA
(nasproti BC Medvode)

JENKO MARIJA, s.p.
Kržišnikov« ulica 10, Medvode

SE PRIPOROČAM!
TURISTIČNA AGENCIJA

MEDVODE, Donova 2 (Titanik) 
tel.: 01 361 75 16, fax: 01 361 75 17

Cesta na Svetle 44 
1215 Medvode

Tel./fax: 01/36 17 893, 01/36 17 894 
email: naDrom@siol.net

KMETIJSKA ZADRUGA MEDVODE
• krmila in krmne komponente za domače živali
• organska in mineralna gnojila
• semena cvetlic, vrtnin in poljščin
• sredstva za varstvo rastlin
• pomožni materiali v vrtnarstvu in živinoreji
• sadilni in okrasni lončki
• hrana za male živali in zunanje ptice (ZOO program)
• gospodinjski in industrijski plin

AKCIJA
• NAFTA D - 2
• KURILNO OLJE ELKO
• sadike zelenjave
• sadike začimb
• balkonsko cvetje
• strukturne rastline
• semena okrasnih trav
• zemlje in substrati

PRODAJALNE: MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel.: 01/3613-300, 
VODICE, Kamniška 8, tel.: 01/8324-011, 
VIŽMARJE, Tacenska 67, tel.: 01/5124-666
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Največ je avtoprevoznikov
Območna obrtna zbornica Ljubljana Šiška, v katero so vključeni tudi medvoški obrtniki, 

je sredi junija praznovala 30-letnico delovanja.

Sora - Ob tej priložnosti so v Hiši Kulinari
ke Jezeršek v Sori pripravili tiskovno konfe
renco ter razstavo izdelkov obrtnikov in 
promoego obrtnih poklicev. V Medvodah bi 
lahko razvijali turizem in omogočili boljše 
pogoje za avtoprevozništvo.

Območna obrtna zbornica Ljubljana Šiška 
(OOZŠ) obsega del Ljubljane, Medvode in Vo
dice. Združuje 1750 obrtnikov, med njimi jih 
263 opravlja svojo obrtno dejavnost s sedežem 
na območju Medvod. "Obrt je na področju 
OOZŠ in tudi večini drugih občin od leta 1999 
v upadanju,” je pojasnil sekretar šišenske ob
močne obrtne zbornice Gregor Epih. Občina 
Medvode se mu zdi geografsko zelo primerna 

^»za močnejši razvoj turizma (Zbiljsko jezero in 
:,^koli.ški hribi).

”V prid pospeševanju turizma je tudi bližina 
mesta Ljubljane, od koder prihajajo uporabni
ki turistično-rekreacijske ponudbe. Razvoj te 
dejavnosti bi pospešil spremljajoče potrebne 
obrtne dejavnosti, razne servise športne opre
me, gostinstvo, trgovine in ureditev infrastruk

ture: kolesarske steze, pohodniške poti, parki
rišča, izposojo opreme in podobno,” je razmiš
ljal Epih in nadaljeval: "Glede drugih obrtnih 
dejavnosti bi se lahko omogočili boljši pogoji 
za avtoprevozništvo, ki ga v medvoški občini

opravlja največ članov, in sicer 17. Ta dejav
nost v mestnih jedrih zaradi stanovanjskih so
sesk ne more imeti parkirišč. Na območju go
spodarske cone Tovarne Goričane pa bi se lah
ko uredila parkirišča za tovorna vozila s po
trebnimi dejavnostmi, kot so servisi, banke, 
pošta in podobno,” je pojasnil Epih in dodal, 
da bi se po njegovem mnenju tudi sadjarstvo in 
vrtnarstvo lahko vključila v to geografsko lepo 
območje.

Predsednik šišenskih obrtnikov Miha Grah 
je dejal, da se zaveda, da obrtnikom nikoli ni 
bilo lahko, in izrazil upanje, da bo zbornica še 
naprej tako dobro organizirana in tako poma
gala uveljavljati njihove zahteve. Podpredsed
nik OOZŠ Franc Jezeršek je na vprašanje, kaj 
zavira razvoj malih podjetij in obrti, odgovoril, 
da je eden izmed razlogov nedvomno veliko 
potrebnih "papirjev”. "Poleg tega močno pri
manjkuje vajencev za obrtne poklice, saj šolski 
sistem ni naravnan temu v prid. Ne smemo pa 
pozabiti tudi na velike davčne obremenitve,” je 
še dodal. Ana Hartman

Kvaliteta se prodaja sama
Izdelka ni težko narediti in prodati - težko je zanj 

dobiti plačilo.
Ob 30-letnici Območne obrtne zbornice Ljubljana Šiška je Andrej Re

bolj st. iz Preske prejel prav posebno častno priznanje, saj je v svojem 
bogatem delovanju v različnih oblikah združevanj obrtnikov prejel že 
vse časti, ki jih je lahko. Vse od leta 1953, ko je prevzel očetovo obrt, 
ščetkarstvo, je bil namreč vpet v odbore, komisije in delegacije, kjer je 
zastopal interese obrtnikov na občinski, regijski in republiški ravni. Ob 
tokratnem jubileju je svojim stanovskim kolegom priporočil predvsem 

x enotnost. "Kajti tudi v tem času velja politika v smislu Divide et Impera 
oziroma razdeljenim obrtnikom je lažje vladati. Težave, ki jih imajo 
obrtniki danes, se dajo rešiti s slogo. Niso sicer majhne, vendar manjše 
od nekdanjih. Vse povojno obdobje do leta 1970 je zasebno obrtništvo 
delovalo tako rekoč v senci. Šele z uvedbo delegatskega sistema in sode
lovanjem delegacije obrtnikov v zboru združenega dela smo bili tudi 
obrtniki prvič enakopravno zastopani v zakonodajnih in političnih pred
stavništvih. Na tokratni slovesnosti smo bili deležni laskavih besed, sam 
pa se še spomnim, ko je ljubljanski župan izdal nalog vsem poslovodjem 
trgovin, da ne smejo nabavljati nobenega materiala oziroma izdelkov pri 
zasebnikih, vsem poslovodnim organom in direktorjem pa prepovedal 
sklepati posle z nami. Politika je bila, da se zasebni sektor v korist 
združenega dela zatre. Poslovni prostori so bili omejeni, plačevali smo 
dvajsetodstotni prometni davek, ki ga združeno delo ni poznalo, uvoza 
repromateriala za zasebnike ni bilo, uvoz osnovnih sredstev pa je bil 
omejen. Dražji stroj smo morali uvoziti po delih. Kot vodja delegacije 
obrtnikov v zboru združenega dela v ljubljanski skupščini sem ob eni 
takih priložnosti konec sedemdesetih razpravljal prav o tem, da vsak 
državljan lahko brez težav uvozi luksuzni avtomobil, kije vreden več kot 
neko osnovno sredstvo za obrtnika. Nekateri politiki sploh niso vedeli za 
to. Vedno sem menil, da moramo biti obrtniki zraven takrat, ko se zakoni 
oblikujejo, kajti v fazi, ko se ti že sprejemajo, je težko kaj doseči. V tis
tem obdobju smo dosegli tudi to, daje imel obrtnik, ki je pošteno plače
val več davkov, zagotovilo, da bo imel v starosti tudi večjo pokojnino.”

Prav lahko pa bi se zgodilo, da Andrej ne bi prevzel obrti, ki jo je oče 
Alojz začel že leta 1919. S šestnajstimi leti je namreč tik pred koncem

vojne šel v partizane in se po spletu naključji znašel na vojaški 
akademiji v Beogradu, oficirski šoli v mestu Grozni in Kijev in nato v 
vojaški mornarici v Splitu. "Težko sem si priboril odhod domov. Že 
sicer sem se večkrat videl na Golem otoku. Predvsem takrat, ko sem 
enemu izmed podrejenih svetoval, da je prva mama, ki ga je rodila, 
druga družina, ki ga je vzgojila, potem domovina, v kateri živi, in šele 
nato partija, za katero se je sam odločil. Prav lahko bi tudi podlegel 
pritiskom in leta 1959 postal medvoški župan. Pa sem dejal, da pri naj
boljši volji to ne bo šlo, če hočem ohraniti obrt, ki jim je šla očitno v 
nos. In ko sem dejal, da sem pripravljen žrtvovati tudi partijsko 
knjižico, smo bili zmenjeni.”

Danes je že upokojen, obrt pa je uspešno prevzel sin Andrej. "Včasih 
si v naši branži moral znati obdelati les, predelati material in izdelati 
gotovo ščetko in čopič. Sem zagovornik tega, da se kvalitetna roba 
sama prodaja. Danes pa nekdo kupi stroj in inštruktor ga nauči delati 
nanj. Surovine uvozi iz Kitajske in stoj dela, sam pa mora biti le dober 
menedžer, da izdelke proda in izterja plačilo. Splošen problem je prav 
plačilna disciplina in država ni nobena vzornica. V tem obdobju, ki ga 
bo še bolj zaznamoval kitajski sindrom, vidim prihodnost obrti v ko
operaciji z velikimi in v storitveni dejavnosti. .” Silvana Knok
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Občina

Po kakšnih cestah se bomo vozili
Nov Pravilnik o načinu financiranja gradnje, rekonstrukcije in obnove javnih poti vsebuje tudi podatek,

koliko kdo prispeva.

V medvoški občini je še vedno za okoli 60 
kilometrov makadamskih poti. "Če hočemo 
vsaj do leta 2015 asfaltirati in obnoviti vse ma
kadamske poti in dotrajane asfaltne ceste, po
trebujemo po sedanjih ocenah približno mili
jardo tolarjev,” je napovedal Feliks Ježek, 
predsednik komisije, kije po pooblastilu župa
na Stanislava Žagarja pripravila predlog Pra
vilnika o načinu financiranja gradnje in rekon
strukcije javnih poti v občini Medvode. Ker so 
naravni pogoji različni in ker je tudi število go
spodinjstev v posameznih naseljih različno, je 
pomembno vprašanje, po kakšnem ključu 
bodo v prihodnje te ceste sofinancirali občani. 
"Najhuje je na območjih, kjer je le nekaj go
spodinjstev. Zanje je preveliko breme, če mora-

Razstava koz in ovc
Prvi vikend v juliju je Društvo kozjerejcev 

Gorenjske, ki šteje okrog trideset članov, na 
Verju ob reki Savi pripravilo že enajsto druš
tveno oziroma tretjo meddruštveno razstavo 
koz in ovc. Med 11 razstavljavci je bil prvič 
tudi Janez Lenarčič z Golega Brda, ki je na 
razstavo pripeljal kozla burske pasme in kozi
co, ki jo je posebna strokovna selekcijska ko
misija z Biotehnične fakultete najbolje oceni
la. Odločitev za rejo pojasnjuje takole: "Kar 
nekaj časa smo iskali rešitev za olajšanje dela 
v našem bregu. Koz te pasme ni treba molsti, 
meso gre v promet in trenutno drugi rejci še 
veliko povprašujejo po samičkah za pleme. 
Trenutno imamo 25 odraslih samic in 15 mla
dičev.”

Predsednica društva Marija Podvez je pove
dala, da se število rejcev in razstavljenih živali 
iz leto v leto manjša zaradi strogih predpisov, 
ki jih morajo rejci izpolnjevati, da živali pripe
ljejo na razstavo, in velikih stroškov. "Še vedno 
pa velja, da je ta razstava največja pri nas in 
najbolje organizirana. A sem morala zato, daje 
društvo v lanskem letu prejelo "celih” 51 tisoč 
tolarjev državne subvencije, napisati cel paket 
obrazložitev,” je še potožila Podvezova. S. K.

jo prispevati denar po sistemu tolar na tolar, 
kar pomeni, da morajo dati kar polovico de- 
narja(!), drugo polovico pa zagotovi občina. V 
tem primeru so takšna naselja obsojena na več
no poškodovane makadamske poti,” je pojasnil 
Ježek. Zato so ponudili nov predlog, po kate
rem naj bi posamezno gospodinjstvo prispeva
lo največ tisoč evrov, prispevek pa naj ne bi bil 
višji od 50 odstotkov predračunske vrednosti 
investicije. Razliko do polnega pokritja stro
škov bi krili iz občinskega proračuna. V pri
spevek krajanov bi všteli tudi odstop zemljišča, 
ročno in strojno delo ter material.

Na to temo so razpravljali tudi svetniki na 
majski in junijski seji občinskega sveta. "Enaj
stim krajevnim in dvema vaškima skupnostima

Popust za priklop 
na kanalizacijo

Člani občinskega sveta so na zadnji seji 
sklenili, da bodo krajani Vaš, Goričan, 
Rakovnika in Sore za priklop na kanalizacij
sko omrežje plačali za 25 odstotkov manj, kot 
je bilo zapisano na odločbah, ki jim jih je 
Občina Medvode izdala že konec leta 2003. 
Kar 47 od skupaj 72 zavezancev za plačilo se 
je namreč na odločbo pritožilo, med drugim 
tudi zato, ker so menili, daje znesek previsok. 
Na ustavno sodišče so celo vložili pobudo za 
ugotavljanje ustavnosti programa opremljanja 
stavbnih zemljišč s sanitarno in meteorno 
kanalizacijo za ta naselja, kot ga je potrdil 
občinski svet že sredi leta 2003. Izračun v 
programu je takrat pokazal, da naj bi lastniki 
objektov za priklop na kanalizacijsko omrežje, 
kar je zakonska obveza, plačali kar 2980 to
larjev, povečano za indeks rasti življenjskih 
stroškov, na kvadratni meter neto etažne 
površine objekta. Ustavno sodišče je medtem 
že ocenilo, da ni pristojno za ugotavljanje us
tavnosti v tovrstnih primerih.

Popust velja le za fizične osebe, lastnike že 
obstoječih objektov, ki naj bi predhodno že

boste s tem pomagali, da bodo prvič imeli v 
rokah nekaj oprijemljivega, kar jim bo poma
galo odgovoriti na vprašanja, kot so "kaj po
meni gradnja, rekonstrukcija ali obnova cest”. 
Natanko bodo poznali tudi način financiranja.
In tudi občina bo vedela, kakšne so njene nalo
ge,” je še pojasnil Ježek. Veliko svetnikov je 
menilo, da bi morale biti ceste in gradnja kana
lizacije v bodoče med prioritetnimi obravnava
mi pri razporejanju občinskega denarja, svet
nik Dragan Djukič pa ni bil najbolj zadovoljen, 
ker po njegovih besedah predlagatelj ni upoš
teval kar nekaj pripomb, ki jih je Djukič pred
ložil še ob osnutku. Na koncu so svetniki, s še 
nekaterimi korekturami, pravilnik sprejeli.

Suzana P. Kovačič^

vlagali v obstoječo komunalno infrastrukturo 
- greznice. Vsem tistim, ki so znesek že 
plačali v celoti, bodo preplačana sredstva 
vrnili nazaj.

S. K.

Kamen spotike
Odgovor na vprašanje občana v zvezi s 

Prometnimi znaki in vzdrževalcem cest na 
Golem Brdu:

"Strokovna služba je s problemi vzdrževanja 
cest in postavljanja nove cestno prometne sig
nalizacije na Golem Brdu seznanjena in jih v 
okviru možnosti poskuša reševati. Problem 
obljubljenih prometnih znakov in ogledal bo 
odpravljen v prihodnjem mesecu. Glede vzdr
ževanja asfalta pa je zadeva takšna, da zaradi 
pomanjkanja finančnih sredstev trenutno izva- 
jamo res le najnujnejše posege. Upamo, da 
bomo še pred jesenjo popravili tudi vsaj naj
bolj poškodovane dele mulde in cestišča na 
Golem Brdu."

Franci JERAJ, 
votya oddelka 

za gospodarske javne službe 
na Občini Medvode

BI RADI IZMERILI 
VAŠE IMETJE?
IZDELAVA GEODETSKIH NAČRTOV ŽE OD 65.000 SIT!

040848498

Geodetski biro Ema Huth s.p. |
^ Zbiljska c. 4.1215 Medvode,!:+386 1 3613 491 8

m: +386 41 578 132, e:geodetskibiro0siol.net ^
www.geodetsklbiro-huth.si ?■

HUDOLEMim

Pri naročilu sladic
15 % popusta

na končni račun s kuponom 
ob predhodni predložitvi.

(ve(Ja do H. avgusta 2005)

-X-

Pcnzion Zbilje 
Zbilje 47/c, 1215 Medvode 

telefon: 01 361 33 91 
gsm: 041 480 800 

e-mail: penzion.zbilje.47@siol.net 
jmihelcic@volja.net

iVa voljo 7 dvoposteljnih sob. 
Penzion odprt neprekinjeno.

Sladoledni vrt: odprt v petek 
od 15. - 21. ure 

sobota, nedelja, prazniki 
od 10.30 - 21. ure
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Občina

Na dopust tudi zdravniki
Poleti bo v medvoškem zdravstvenem domu delalo manj zdravnikov. Spremenjen urnik dela ambulant.

Alergije, hudi prehladi in poškodbe.

Poletje se pozna tudi v zdravstvenih domovih, saj je v čakalnicah manjša gneča.

Ponedeljek popoldne. V čakalnici otroškega 
dispanzerja se je zvrstilo šestdeset malih paci
entov. Veliko za ta letni čas, saj je poleti obisk 
pri zdravnikih manjši in poletni meseci se po
znajo tudi pri krajših vrstah v čakalnicah. Zato 
je bila ponedeljkova gneča prej izjema kot pra
vilo. V medvoškem zdravstvenem domu dela 
osem zdravnikov, poleg petih splošnih ambu
lant delujejo še otroški in šolski dispanzer, šti
ri zobne ambulante, ginekološka in okulistična 
ambulanta ter ambulanta za medicino dela. 
Zaradi poletnih dopustov in manjšega obiska 
pacientov bo do septembra delovni čas ambu
lant v medvoškem zdravstvenem domu nekoli
ko spremenjen. Zdravniki v splošnih ambulan- 

bodo delali tako kot med letom, nespreme- 
'•iinjeno bo delovala tudi ambulanta za fiziotera

pijo, v otroškem in šolskem dispanzerju bo de
lala le ena ambulanta, in sicer v juliju dela 
otroška ambulanta, dopoldne, le ob torkih po
poldne, avgusta pa bo delala šolska ambulanta, 
vse dneve dopoldne, le ob sredah popoldne. 
Okulistična ambulanta bo zaradi dopustov za
prta od 11. do 30. julija, ginekološka od 15. do 
26. avgusta, laboratorij bo v poletnih mesecih 
delal le dopoldne, prvi teden v avgustu bo de
lovala le ena zobna ambulanta, in sicer dopol
dne. "Poletnim dopustom in manjšemu obisku 
pacientov prilagodimo delovni čas ambulant, 
nekatere delajo le polovično, nekatere celo 
brez spremenjenega urnika. Kljub temu poskr
bimo za nemoteno oskrbo naših bolnikov. Iz
kušnje kažejo, da jih poleti manj obišče zdrav
nika,” je povedala direktorica ZD Medvode 
Vida Šušteršič Bregar, dr. med.

Medvoški zdravstveni dom spada med manj
še tovrstne zdravstvene ustanove v Sloveniji, 

Z' 'ato sedanje število zdravnikov ustreza predpi
sanim normativom. Kot je povedala Šušteršič 
Bregarjeva, bi potrebovali še enega pediatra, 
vendar so bili razpisi zanj doslej neuspešni, kar 
kaže na splošno pomanjkanje pediatrov v Slo
veniji. ”V zdravstvu se obeta nekaj novosti, ki 
bodo morda omilile sedanje pomanjkanje 
zdravnikov. Po novem se mladi zdravniki v se-

kundariju sami odločajo za vrsto specializacije 
in v prihodnje bodo morali biti tudi zdravniki v 
splošnih ambulantah specialisti družinske me
dicine. Zdravniki v naših ambulantah ta kriterij 
že sedaj izpolnjujejo. Splošne ambulante so 
tudi najbolj obremenjene, saj je obisk pacientov 
največji. Med letom posamezno ambulanto 
dnevno obišče od 30 do 60 pacientov. Zelo do
bro izobrazbeno strukturo imajo tudi naše me
dicinske sestre, saj ima večina višjo izobra
zbo,” je dejala Šušteršič Bregarjeva.

V medvoškem zdravstvenem domu so letos 
dobili novo vozilo za obiske bolnikov na domu, 
ki je olajšalo delo zdravnikom, obnovili so la
boratorij in zamenjali opremo v splošnih ambu
lantah in v ambulanti za fizioterapijo, do konca 
leta pa bi radi kupili tudi novo napravo EKG, 
pri tem računajo na razumevanje in pomoč 
podjetij. Na medvoški zdravstveni dom je veza
nih skoraj 14.000 prebivalcev, enote za nujno 
medicinsko pomoč in reševalnega vozila pa 
slednji nima, saj medvoška občina spada pod 
ljubljansko enoto. "Nujno medicinsko pomoč 
izvajamo v času, ko je odprt zdravstveni dom,

to je od 6.45 do 19.30. Izvajamo obiske na 
domu, ne posredujemo pa pri prometnih nezgo
dah. Enote za nujno medicinsko pomoč določi 
ministrstvo za zdravje, ob sedanjem številu za
poslenih zdravnikov take pomoči tudi ne bi 
mogli izvajati, saj bi dežurstva lahko opravljali 
le trije zdravniki, kajti zdravnik, ki je starejši od 
51 let, lahko dežurstvo odkloni.” In zaradi kate
rih zdravstvenih težav ljudje poleti najpogoste
je obiščejo medvoške zdravnike? Dr. Vida Šu
šteršič Bregarje pojasnila, da so to alergije, po
škodbe in hujši prehladi, ki jih povzročijo kli
matske naprave. "Glede na podnebne spre
membe, je klimatska naprava zagotovo prihod
nost, vendar jo morajo ljudje uporabljati po pa
meti. Številni imajo v svojih avtomobilih preti
rano hlajenje. Za zdravje je pomembno, da med 
temperaturo v avtomobilih in prostorih ter zu
nanjimi temperaturami ni prevelike razlike. 
Klimatska naprava naj bo naravnana na okoli 
23 stopinj Celzija. V prihodnosti pa lahko pri
čakujemo porast alergij na plesni, ki se pojavi
jo ob delovanju klimatskih naprav,” je še doda
la Šušteršič Bregarjeva. Renata Škrjanc

PRODAJA 
USNJENE IN 
UMETNE 
GALANTERIJE
• denarnice • pasovi • nahrbtniki
• torbice za ženske in moške

NA TRŽNICI MEDVODE, 
nasproti Blagovnega centra 
pon., sre., pet., sob., od 8. do 17. ure

ALEN - SILVANA ŠARIČ, s. p. 
Škofjeloška c. 13,1215 Medvode

GRAFIČNO EMBALAŽNO PODJETJE

GORENJSKA CESTA 12, 1215 MEDVODE, SLOVENIJA 
tel.: 01 361 93 40 - centrala, 01 361 93 41 - prodaja, 

fax: 01 361 93 60
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Zbiljsko kresovanje lepo obiskano
Konec junija je v Zbiljah potekalo tradicionalno tridnevno kresovanje. Najbolj obiskanje bil kresni večer.

Ljudje in dogodki --------------- —---------------------------------------------------------------------------------------

V sodelovanju s Slovenskim centrom za ustno zgodovino so v okviru letošnjega kresovanja poslikali kresne lučke.

Zbilje - Letošnje zbiljsko kresovanje je bilo 
že peto po vrsti. Tako kot vsako leto doslej 
je bil najbolj obiskan kresni večer, 23. juni
ja, ki je potekal v znamenju kresa na vodi, 
norenja larf, izmenjave domačih dobrot 
med vaščani in rajanja ob glasbeni skupini 
Amala. Člani KUD-a Zbitjc pripravljajo 
kresovanje z željo, da bi to postalo tradici
onalen vaški običaj oziroma obred na za
četku poletja.

Želja organizatorjev je, da kresovanje postane 
doživetje trenutka magije, dotika lepote, skriv
nostno svetega ter vsako leto enkratnega in ne
ponovljivega. "Vsako leto nam uspe k organi
zaciji pritegniti več domačinov. Letos je na pri
mer Vesna Šctina iz Zbilj posebej za Kresova
nje spekla 10 domačih hlebcev kruha, kar je ču
dovita dopolnitev prizadevanj tistih, ki želimo, 
da bi domačini posvojili poletni praznik,” je 
povedala soorganizatorka Nataša Pust.

Thdi letošnje kresovanje se je pričelo s prikli- 
covanjem kresnic pred zbiljsko cerkvijo. Drugi 
dan so zgradili splav, nanj postavili kres in ga 
zasidrali na sredini jezera, v sodelovanju s Slo
venskim centrom za ustno zgodovino pa so po
slikali kresne lučke. "Tretji dan predstavlja vi
šek tridnevne prireditve. Po starih verovanjih 
gre za najbolj magičen večer v letu, ko po zra

ku letajo coprnice, v grmovjih se skrivajo 
škrati. Takrat je največja verjetnost, da najde
mo skriti zaklad ali pa nas "ujaga” Jaga baba, 
mitsko bitje, s katerim že dolgo strašijo otroke 
v Zbiljah. Živela naj bi v Zbiljskem jezeru,” je 
pojasnila Pustova. Na kresni večer je za zaba
vo poskrbela skupina Amala, ki igra zelo spe
cifično zvrst glasbe, zanimivo kombinacijo

tradicionalne romske glasbe z jazz in latino 
elementi.

Sicer pa organizatorji za prihodnje Kresova
nje že pripravljajo novosti. "Obredje namera
vamo razvijati naprej. Imamo kar nekaj zelo 
dobrih idej, ki pa postajajo resničnost počasi, 
iz leta v leto, z novimi človeškimi prizadeva
nji,” je dodala Pustova. Ana Hartman

VELIKA IZBIRA 
POROČNIH PRSTANOV 
PO UGODNIH CENAH!

ZAUPAJTE ZLATARSKIM 
MOJSTROM!

Mladi v turističnem razvoju vasi
Sredi maja seje v Žalcu predstavilo mlado turistično društvo Žlebe-Marjeta, ki gaje zasto

pala predsednica društva Olga Verovšek. Posvetovanje in srečanje je potekalo v okviru praz
novanja 100-letnice Turistične zveze Slovenije in slovenskega turizma na temo "Mladi v tu
rističnem razvoju vasi”.

Prav mladi so prišli na idejo, da v Žlebeh potrebujejo turistično društvo, kajti navada v vasi 
je, da mladi fantje pripravijo prvomajsko kresovanje in miklavževanje, in oba dogodka, je po
vedala Verovškova, vsi zelo težko pričakujejo. "V turističnem društvu se zavedamo, da brez 
podmladka ni obstoja, napredka in nadaljevanja dela, zato je sodelovanje mladih še kako po
membno,” je še poudarila Verovškova. Starejši člani so mlajšim na voljo za kakršnokoli pomoč.

PRODAMO
SKLADIŠČA, ZEMLJIŠČA in PROIZVODNE PROSTORE

MEDVODE - Rakovnik - Preska
nekdanji obrat Colorja

23000 m2 zemljišča ter 
skladiščno-proizvodni objekti 200-1000 m2

Možnost nakupa posameznih zemljišč za gradnjo proizvodnih, skladiščnih, poslovnih
in pomožnih objektov!

MOŽNOST NAKUPA PO DELIH!
Starost objektov: 10-30 let 

Cena odvisna od velikosti in vrste nakupa.
Dan odprtih vrat vsako sredo od 15. do 17. ure 

Informacije: 041/395 352
ELO, d.o.o., Na Selah 18,1431 Dol pri Hrastniku
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Ljudje in dogodki

S kolesom po medvoški občini
Že deset let, odkar je občina Medvode samostojna, iščejo možnosti, 

kako občino čim bolje turistično promovirati. "Skozi Medvode se vsak 
dan pelje med 25 in 30.000 vozil. Želimo, da se jih čim več pri nas tudi 
ustavi. Za obiskovalce in tudi za domačine smo na več mestih postavili 
tridimenzionalne panoje s stožčasto streho. Na vsakem je turistično- 
panoramska tabla Medvod, ki vsebuje veliko koristnih informacij, na 
primer kje so možnosti za čolnarjenje. Na drugi je ulični sistem Med
vod. Najbolj zahtevne pa so bile kolesarske poti, saj smo na tem podro
čju orali ledino. Opisanih je pet rekreativnih poti, dve težji rekreativni 
poti in dve tekmovalni,” je pojasnil dobre tri milijone proračunskega de
narja vreden projekt Aleksander Bartol, predsednik Odbora za turizem 
in gostinstvo na občini. Panoji stojijo ob Blagovnem centru, pri Gostil
ni Bencak in pred pokopališčem v Preski, ob cesti, ki pelje v Polhograj
ske dolomite. Nekaj jih bodo razdelili tudi krajevnim skupnostim in So

predsednik Zgodovinskega društva Medvode Vladimir Bertoncelj, predsednica TZM 
Vanja Ločniškar in predsednik Odbora za turizem in gostinstvo Aleksander Bartol.

lam. V načrtu imajo še zloženko kolesarskih poti, poleg tega želijo ko
lesarske poti opremiti z usmerjevalnimi tablami.

Ostaja še nekaj odprtih vprašanj, Bartol navaja: "Urediti bo treba turi
stično takso in turistično vodniško službo. Med projekti, ki smo jih že 
zastavili, je tudi enoten turistični katalog.” Turistična zveza Medvod in 
Odbor za turizem in gostinstvo kot krovni turistični organizaciji na ob
čini dobita iz občinskega proračuna od 13 do 14 milijonov tolarjev na 
leto. Še vedno pa pogrešamo na vstopu v občino kakšen prijazen po
zdrav, na primer Dobrodošli ali Pozdravljeni, in ne le tablo, ki nas zgolj 
opozori, kje smo. Suzana P. Kovačič

Motoristi bodo spet radodarni
Medvode - Člani Moto 

road racing cluba Medvo
de so tudi letos sredi junija 
pripravili sedaj že tradicio
nalni moto piknik, na kate
rem se je zbralo blizu dva 
tisoč motoristov iz vseh 
koncev Slovenije in tujine.
Njim so se pridružili tudi 
številni "nemotorizirani” 
domačini in okoličani, ki 
so si ogledovali motorje in 
uživali ob glasbenih nasto
pih. Motoristi pa so ob za
bavi, vožnji in druženju 
tudi letos ohranili lepo tradicijo in bodo del zaslužka namenili v do
brodelne namene. ”S prostovoljnimi prispevki smo zbrali blizu dvesto 
tisočakov, vsaj toliko bomo še dodali iz izkupička piknika in se sku
paj s Centrom za socialno delo v Medvodah odločili, komu bomo na
menili denar, zagotovo pa bo tudi letos prišel v prave roke,” pravi 
predsednik medvoškega kluba Rok Rotar. V. S.

PAPIRNICA IN KNJIGARNA, FOTOKOPIRANJE 
Medvoška cesta 3, BC MEDVODE 
tel.: 01/361-72-80, fax: 01/361-72-85 
www.citanka.com info@citanka.com

PISARNIŠKI MATERIAL., DARILA, 
FOTOKOPIRANJE, VSE ZA SOLO |

Delovni čas: od 8. do 19. ure, 
sobota: od 8. do 13. ure

AVTOSOLA
VEZI VSE DO IZPITA POSKRBI
VILHAR)EVA 27, Ljubljana 
za železniško postajo

031/666 666
www.avtosola.si

Tečaji CPP in prve pomoči vsak torek ob 16.00
Kategorija: A, B, EkB, C, E, F, H g
VSA VOZILA KLIMATIZIRANA!

Vezi, d.0.0., Vilharjeva 27. Ljubljana

'Ihtolel c Jlledno Vas vabi,
da preživite prijetne urice na letnem vrtu, kjer vam nudimo pester izbor 

jedi na žaru (leskovačke čevapčiče, pleskavice...), 
slasten sladoledni izbor ter ostale kulinarične dobrote.

Vabimo vas, da posedite na naši Taverna Motela Medno nudi zaseben
prenovljeni terasi in uživate ob vonju kotiček tako posameznikom,

narave in zelenja. kot zaključenim družbam.

Motel Medno d.0.0., Medno 54, 1210 Ljubljana - Šentvid,Tel. +386 1 362 61 00, 
Fax: +386 1 362 61 16, <
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I Ljudje in dogodki

Najboljši na sprejemu pri županu
Župan občine Medvode Stanislav Žagarje v 

medvoško knjižnico, vsakoletno prizorišče 
sprejema najboljših, tokrat povabili 31 bodočih 
zdravnikov, ekonomistov, odvetnikov, arhitek
tov, prevajalcev, politikov ..., skratka učencev z 
vseh medvoških osnovnih šol, ki so bodisi 
vseh osem let zaključili z odličnim uspehom, v 
iztekajočem šolskem letu dosegli zlato prizna
nje ali pa vidnejši uspeh. Da pa bo tudi v pri
hodnje tako, je zadnja generacija osmošolcev 
že prejela napotek ”Le tako naprej!” in za na
grado MP3 predvajalnik.

Z OŠ Preska so bili na sprejem povabljeni: 
Neža Barle, Ajda Bračič, Luka Cvajnar, Jan 
Jasnič, Nejc Košir, Martina Mohorič, Ana Ne
vine, Petra Pahor, Gašper Podobnik in Polona 
Zavašnik, z OŠ Medvode: Tjaša Berčič, Sonja 
Bernard, Klemen Bizjak, Petra Jenko, Tiva 
Nemanič, Maša Pirnat in Anže Žitnik, z OŠ 
Pirniče: Katarina Bačnik, Petra Hren, Špela 
Kern, Tomaž Mis in Nika Perčič in z OŠ Simo
na Jenka Smlednik: Tin Barbo, Jana Bogataj, 
Matevž Ribič, Gašper Rozman, Tilen Steno- 
vec, Klara Tršan in Dominik Weber.

"Učenci, ki se poslavljajo z naše šole, so po
gumni in smeli, se ne bojijo nobenih izzivov in 
natančno vedo, kaj želijo, zato meni, da bodo 
dosegali dobre rezultate tudi v prihodnje. Le
tos je bilo osmošolcev le osemnajst in polovi
ca njih je bila odlična,” je ob tej priložnosti ko
mentirala Marjana Jelen, ravnateljica smledni- 
ške osnovne šole.

Tako kot vsako leto se jim je tudi tokrat pri
družil učenec VIZ Fran Milčinski Smlednik, ki 
zavoljo svojega kvalitetnega dela na likovnem 
področju dostojno zastopa občino in državo na 
mednarodnih likovnih kolonijah. Sandi Kranjc 
je prejel kar sedem mednarodnih in šest doma
čih priznanj oziroma povabil na likovne prire

ditve. Šolanje je zaključil z dobrim uspehom in 
ga bo nadaljeval na srednji gradbeni šoli v Kra
nju, smer slikopleskar.

Osmošolka Petra Pahor z OŠ Preska je bila 
na sprejemu pri županu tokrat že tretjič. Dve 
leti zapored je namreč prejela zlato priznanje 
iz Vesele šole, tokrat pa je poleg osemletnega 
odličnega uspeha zabeležila še zlato priznanje 
iz tematike Kaj veš o sladkorni bolezni in iz 
angleščine. ”Od vseh dosedanjih priznanj mi je 
naj ljubše prav to iz angleščine. Poleg znanja, 
ki ti ga že sicer da šola, je bilo treba le še pre
brati eno knjigo. Osnovna šola se mi ne zdi za
htevna, saj mi je za odličen uspeh zadostovalo 
že to, da sem vestno delala domače naloge in 
nič več. Vpisala sem se na bežigrajsko gimna
zijo, vendar še ne vem, kaj bom počela v pri
hodnje,” pravi Petra. Kakšen poklic naj bi 
opravljal, ne ve niti Klemen Bizjak, ki sije po
leg odličnega uspeha vseh osem let letos pri

služil še tri zlata priznanja: iz matematike, i^j$ 
Vesele šole in nemščine. Takole pravi: "Naj
ljubše mi je zlato priznanje iz nemščine, najbrž 
prav zato, ker se mi zdi, dajo po enajstih letih 
učenja res obvladam. Tudi jaz menim, da 
osnovna šola ni naporna, saj sem za odliko po
rabil v povprečju dobre pol ure na dan. Vpisal 
sem se na poljansko gimnazijo. Že jutri pa se z 
družino odpravljam na počitnice na Nord
kapp.” Uršula Jenko, prav tako iz OŠ Medvo
de, je z odliko opravila vseh osem let in si le
tos priborila še zlati priznanji iz matematike in 
logike. Slednje ji je ljubše. "Raje imam naloge 
iz logike in še boljši rezultat sem dosegla. Za 
šolo sem porabila zelo različno časa, več pred 
testi in spraševanjem, da pa bi se učila vsak 
dan - to pa ne. Sedaj so na vrsti enomesečne 
počitnice na morju, jeseni pa viška gimnazija, 
nato pa ekonomija,” se je odločila Uršula.

Test in foto: Silvana Knok

50 let šole na Topolu

Ko je šola kulturno središče kraja
"Že spet ste samo štirje. To me jako jezi. Kje pa sta Zanošk Andrej in 

Kozomršk Francelj?” se je spraševala gospodična učiteljica iz leta 
1930, in ko je dobila pojasnilo, da Francelj pomaga v "štali, saj je ata 
bik porinil, pa ležijo” je nesrečna ugotavljala: "Spet je domače delo 
pomembnejše od šole.” Tako se je glasil le delček skeča, ki ga je 
sedanja generacija učencev pod vodstvom mentorice Pavle Petač 
pripravila za osrednjo slovesnost ob 50-letnici POŠ Topol na predvečer 
dneva državnosti. Za nekaj časa so nas z besedo in pesmijo vrnili nazaj 
v preteklost.

Želja, da bi imeli novo šolsko poslopje, se je med krajani na Katari
ni porajala že pred L svetovno vojno, vendar so po spletu okoliščin 
gradnjo začeli šele maja 1954, šolo pa slavnostno odprli septembra 
naslednje leto. "Skupno praznovanje 50-letnice šole na Topolu in dne
va državnosti ni naključno. Šola daje ljudem izobrazbo, izobražen 
človek pa je bolj odprt in samozavesten. Samozavest pa je bila še kako 
pomembna vsem generacijam, da so ustvarili samostojno državo,” je 
med drugim dejal slavnostni govornik župan Občine Medvode 
Stanislav Žagar. Vse generacije, ki so kdaj obiskovale topolsko šolo, pa 
je vendarle opozoril na odgovornost, ki jo imajo, da bi dokazali, daje 
šola na tem mestu res potrebna. Dodal je še: "Potrebujemo otroke ... 
Bral sem statistiko, da se je pred drugo svetovno vojno v farovški učil

nici gnetlo tudi po 70 otrok, sedaj pa je število otrok močno upadlo. 
Občina mora zagotoviti vsaj tiste minimalne pogoje, da bo učni stan
dard tako dober, da starši ne bodo vozili svojih otrok v druge šole, mis
leč da je pouk doma preslab. To se namreč že dogaja. Vendar sem op
timist.”

Optimistično je razpoložen tudi ravnatelj matične OŠ Preska Primož 
Jurman: "Za zdaj imam vsa potrebna zagotovila ministrstva, da se za 
bodočnost šole na Topolu ni bati. Če pa bi do tega vendarle prišlo, ver
jamem, da je krajani ne bodo spustili iz rok, kar so enkrat s svojo tr
moglavostjo že dokazali, in vodstvo matične šole v Preski jim bo ob 
tem stalo ob strani.”

Ob tej priložnosti so izdali zbornik. S posebni priznanji so se zah
valili ravnateljem, zaslužnejšim učiteljicam, predstavnikom lokalnih 
skupnosti in društev v kraju ter drugim, ki so jim kakorkoli pomagali 
pri ohranitvi in razvoju šolstva na Topolu. Pod šotorom ob šoli se je 
zbralo res lepo število ljudi, več kot po tridesetih letih so spet skupaj 
zapeli Fantje s Katarine ob spremljavi Ludvika Lesjaka, avtorja do
mače himne "Katarinska pesem”. V počastitev dneva državnosti so po 
končani slovesnosti prižgali kres in se nato družili in peli, kot je na 
Katarini v navadi, skupaj z ansamblom Rock ‘n’ bend.

Silvana Knok
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Ljudje in dogodki I

Znameniti gank je treba ohraniti
Nekaj domačij naj bi s posebnim odlokom razglasili za kulturne spomenike lokalnega pomena.

Na junijski seji občinskega sveta so svetniki 
sprejeli osnutek Odloka o razglasitvi kmečkih 
objektov in domačij za kulturne spomenike lo
kalnega pomena. Med predlaganimi so žup
nišče v Smledniku, nadstropna kmečka hiša 
v Hrašah 45, samotna kmetija pri Anžiču na 
Osolniku, hiša pri Dolinčku v Dolu, skrom
na kmečka hiša pri Bregarju, ki stoji ob vsto
pu v grajski kompleks Goričan. Med predlaga
nimi so tudi hiša Cesta komandanta Staneta 
16 v Medvodah, ki je nosilka identitete stare
ga dela Medvod, domačija Scničica 29, ki z 
ohranjenimi baročnimi stavbnimi elementi 
predstavlja značilno arhitekturo alpskega tipa, 
in še gospodarsko poslopje pri hiši Brezovi
ca 1 ter domačija Lenartovih ali ”Ta gornih". 
Tatjana Komac, vodja Oddelka za družbene 
dejavnosti na občini, je povedala, da so vsi 
lastniki s tem seznanjeni.

Tokrat predstavljamo kmečko hišo pr’ Do- 
linčk’, ki stoji v idiličnem okolju vasice Dol. 
Tja smo se odpravili že spomladi. "Hiša sodi 
med najkvalitetnejše, že redko ohranjene ob
jekte kmečkega stavbarstva iz 17. in 18. stolet
ja, ki je bilo značilno za loško in deloma ljub
ljansko območje,” je pojasnila Damjana Pedi- 
ček Terseglav, etnologinja in konservatorska 
svetovalka na ljubljanskem Zavodu za varstvo 
kulturne dediščine. V kmečki izbi je v les vre
zana letnica 1765, čeprav posamezni arhitek
turni elementi kažejo, da so jo začeli graditi že 
prej, verjetno okrog leta 1631, ko so v bližji 
okolici sezidali cerkev. Prvi lastniki so bili 
Kocjanovi. "Velikost hiše in kvaliteta gradnje 
zidanega dela govorita o tem, da so bili lastni
ki premožni. Nastala je v času, ko je bila ve
čina hiš v celoti lesena ali pa so bile le pritlič
ne, zelo redke pa so imele tudi mojstrsko obli
kovano kamnoseško opremo, kot jo ima Dolin- 
Kkova hiša,” je razložila Pedičkova. Hišo so 
nekoliko predelali v 19. stoletju. Tudi prvotno 
kritino, za katero Pedičkova domneva, da je 
bila slamnata, so kasneje nadomestili s ce
mentnim špičakom.

"Ko so se Kocjanovi odselili v Ameriko, je 
hišo kupil moj praded Jože Šušteršič. Ime Do- 
linčkova je prinesel iz Zg. Senice, od koder se

Cesta ob Sori 7, 
tel.: 01/361 52 52

ODPRTO:
pon. - pet.: 7.00 - 20.00 
sobota: 7.00-12.00

S tem oglasom vam podarjamo

5 % popusta 
do 9. septembra 2005

(ne velja za akcijo ENDVATRI in izdelke nadaljnje nege)

Kmečka hiša je spomenik stavbne dediščine. Je prikaz bivanja ter gospodarjenja nekdanjih rodov.

je preselil,” se spominja sedanji lastnik in po- do danes še ni zgodilo.”Zaščitili so jo takrat,
tomec tega rodu Franc Šušteršič. "Do leta ko sem se začel zanimati za lokacijsko in grad-
1975 sta v njej živeli moji teti, od tedaj je praz- beno dovoljenje. Naši prvotni načrti so bili, da
na,” pravi lastnik. "Še vedno je ohranjena črna bi jo podrli,” razlaga Šušteršič, ki je potem se-
kuhinja, iz katere je tudi vhod v hlev. Vidijo se zidal novo hišo v neposredni bližini stare. "Šel
prvotna okna, to so majhne line, ohranjeni so pa sem na spomeniško varstvo in jim rekel, da
tudi značilni velbi. Starih predmetov skorajda je treba z njo nekaj ukreniti, če nočejo, da se
ni več. Obstaja pa popis, kje so, za primer, če bo sama podrla,” dodaja lastnik. Obnavljati so
bi v tej hiši odprli muzej,” pravi lastnikova so- jo začeli jeseni leta 1999, z občinskimi in dr-
proga Tončka Šušteršič. Hiša je bila leta 1985 žavnimi sredstvi. V njej naj bi uredili muzej,
z Odlokom razglašena za kulturni spomenik, vendar do končnega dogovora do danes še ni
leta 2000 je bil predlog, naj jo razglasijo za prišlo.
kulturni spomenik državnega pomena, kar se Suzana P. Kovačič

Pesmi in sanje medvoških učencev
Učenci medvoške osnovne šole so pod vodstvom mentorice Simone Košak za konec šolske

ga leta v Kulturnem domu Medvode zaigrali in zapeli v muzikalu Moje pesmi, moje sanje. "To 
je v bistvu priredba filma naših staršev iz leta 1959. Zgodba je zelo simpatična, zato sem se 
odločila, da napišem priredbo za gledališče. Ker je film dolg kar tri ure, smo precej prizorov 
izpustili, ohranili pa jedro in poanto. Ker se mi je ta ideja porodila že lani, smo v tem šolskem 
letu razpisali interesno dejavnost muzikal. To je celoletni projekt, res pa je, da smo proti konec 
vadili še več,” nam je ob tej priložnosti povedala Košakova, ki si še želi takih in podobnih pro
jektov, saj kot pravi, so učenci pridno prihajali na vaje in bili čudoviti. S. K.

DOVŽAN, d.o.o.
Podljubelj 272,4290 Tržič - Slovenija 
e-pošta: dovzan@siol.net
Tel./fax: 04/59 25 400, gsm: 041/723 812, 040/611 400

Prihaja poletje in s tem dopusti 
KAJ JE Z VAŠIM AVTOM?

SERVISNI MATERIAL in ZAVORE za vsa vozila od letnika 1980 dalje. 
UGODNE CENE - VRHUNSKA KVALITETA

KONJSKE PRIKOLICE BOCKMANN
na zalogi tudi ostale prikolice - pošiljamo tudi po pošti
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I Ljudje in dogodki-

Upokojenci uživali na srečanju
Društvo upokojencev Medvode je sredi junija organiziralo 2. srečanje upokojencev občine Medvode.

Pred gostilno Mihovec se jih je zbralo več kot 320.

Upokojenci so se hladili v senci divjih kostanjev.

Zgornje Pirniče - Na tokratnem srečanju so sc zbrali člani upokojen
skih društev Medvode, Zgornje Pirniče in Smlednik. Namen priredit
ve je, da sc upokojenci, ki so vse prepogosto osamljeni, zberejo, sc po
govorijo in zabavajo. "Prihodnje leto bomo prireditev razširili, tako 
da sc nam bodo lahko pridružili tudi starejši, ki niso člani upokojen
skih društev. Tako sc nas bo zbralo še več, da bo še bolj veselo,” je na
črtoval Ivan Rebolj, predsednik organizacijskega odbora.

Na prelepo sončno dopoldne se je v hladni senci divjih kostanjev, ki sto
jijo pred gostilno Mihovec, zbrala četrtina članov medvoških upokojenskih 
društev, to je nekaj več kot 320 starejših. Lani jih je bilo okoli štiristo. To
krat je srečanje organiziralo DU Medvode, prihodnje leto pa bo to nalogo 
prevzelo smledniško društvo. Organizacijski odbor je zanje pripravil bogat 
kulturni program in zabavo z družabnimi igrami.

Na začetku je vse zbrane pozdravil tudi župan Stanislav Žagar, poleg 
njega pa sta govor med drugim imela tudi Feliks Ježek (Desus) in pred
sednik Zveze društev upokojencev Slovenije Vinko Gobec, ki sta opozo
rila na današnje upokojenske razmere, ki so včasih zelo težke. "Podpreti

Predsedniki medvoških društev upokojencev: na sredini Bruno Ličen (DU Pirniče), 
na levi Franc Kne (DU Smlednik), na desni pa Jože Golob (DU Medvode).

moramo razvojno strategijo Slovenije, da bomo povečali BDP,” je upoko
jence pozval Gobec. Zbrane je nagovorila tudi dr. Nada Prešeren in jim 
dala nekaj napotkov za čim bolj zdravo življenje. "Svetovala bi vam, da na
pravite načrt za zdravo življenje. Sem spadajo zdrava in uravnotežena pre
hrana, ki omogoča primerno telesno težo, obvladovanje stresa, fizična ak
tivnost, pa tudi odpovedovanje alkoholu in cigaretam. Pri prehrani pripo
ročam vsaj tri, če je možno pa pet obrokov na dan,” je svetovala dr. Prešer
nova.

Upokojence je zabaval ansambel Poplavni val. Po končanem kulturnem 
delu so se predali klepetu, petju, plesu in pripovedovanju domislic. Ana 
Križaj z Verja je bila tokrat prvič na srečanju upokojencev. Dejala je, da ji 
je bilo všeč. "Srečanje medvoških upokojencev se mi zdi zelo dobra ideja. 
Prav je, da se vsake toliko časa srečamo. Nič ne bi imela proti, če bi sreča
nja organizirali večkrat letno," je povedala Križajeva. Verjetno je bil ena
kega mnenja še marsikateri upokojenec, saj se je videlo, da so zelo uživa
li. Zabava se je nadaljevala tudi v popoldanskih urah. Ana Hartman

V parku po novem tudi fontana
Medvode - ”Že štiri leta, odkar sva prišla v Center starejših, sva 
imela v mislih fontano, ki bi krasila park,” pravita Vejjka in Vinko 
Knez, ki urejata park. "Stvar pa ni tako preprosta. Družba DEOS 
nama letno nameni dvesto tisoč tolarjev, kar je občutno premalo 
za vzdrževanje 35 arov površine,” pravita Knezova, ki si močno 
prizadevata dobiti sponzorja.

Zakonca Knez sta tako morala sama prispevati 65 tisoč tolarjev za 
fontano in obvodne rastline. Poskrbela sta tudi za kompostnik iz 
pocinkanega železa, za kar sta morala odšteti 30 tisočakov. "V zad
njem letu sva za potrebe parka morala v svoj žep seči po skoraj 300 ti
soč tolarjev, zato na vse načine poskušava priti do sponzorja, ki bi 
omogočal vzdrževanje parka, da bi postal prava oaza miru in cvetja. 
Greh bi bil, da bi sedaj začel propadati, ko pa smo vanj vložili toliko 
truda,” pravita Knezova, ki želita, da jih cvetje razveseljuje skozi vse 
leto, zato morata menjavati rože. Izračunala sta, da bi za normalno ure
janje parka potrebovala dodatnih 200 tisoč tolarjev. "Med 200 tisoča
ki, ki nama jih je za letošnje leto namenil DEOS, imava samo še 74 ti
soč tolarjev.”

Zakonca Knez sta zelo vesela čestitk in pohval obiskovalcev. "Včasih 
naju kdo vpraša, ali sploh kaj spiva,” pravita. To jima daje motivacijo 
za nadaljnje delo. V prihodnje sta si kot cilj zastavila sanacijo in izrav
navo zelenic. "Poleg tega bo treba prezračiti travno rušo in uničiti mah 
na zelenicah,” sta dodala.

Zakonca Knez pred novo fontano.

Knezova, ki sta bila za svoj trud že večkrat nagrajena, pri urejanju 
parka sodelujeta s krajinskim strokovnjakom Andrejem Strgarjem. Ta 
je o njiju zapisal: "Redkokje se ljudje tako zavedajo pomembnosti ure
jenega bivalnega prostora. Njune ideje in načrti so zelo zanimivi.”

Ana Hartman
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Kako polepšati svoje življenje
Ljudje in dogodki

Obisk v Zbiljskem gaju

Terezija Cveta Žerjal

Za vsak pogovor obstaja vzrok, naš današnji 
pogovor ga je imel v pismu, ki ga je napisala 
Terezija Cveta Žerjal in so ga izobesili na 
oglasno steno v Centru starejših v Medvodah. 
Pismo je bilo podpisano: Dobra znanka Cveta 
Žerjal. Pred dnevi smo gospo obiskali in se z 
njo pogovarjali o vzrokih, zakaj se je odločila, 
da se preseli v povsem novo okolje.
Kako to, da ste sc po skoraj 75 letih življe
nja v enem kraju odločili, da sc preselite v 
povsem novo okolje?

”Res je, da sem toliko časa živela v drugem 
kraju, kjer sem preživela svojo mladost in tudi 
najbolj plodna leta svojega življenja, vendar 
vsak začetek ima tudi svoj konec. Ko mi je 

red 13 leti umrl moj dobri mož Edvard, sem 
stala sama. Čeprav sem rodila štiri otroke, s 

katerimi se odlično razumemo in se pogosto 
obiskujemo, sem v stanovanju le bila sama. 
Zato so se vse pogosteje pojavljale misli: Kaj 
sedaj? In prav Center starejših tu v Zbiljskem 
gaju v Medvodah se mi je zdel najprimernejši. 
Pred dvema letoma in pol sem se za možnost, 
ki se je pokazala, tudi odločila.”

HVAUN BR£c

VINARSTVO

ANDLOVIČ
ANTON ANDLOVIČ, GRADIŠČE 18, VIPAVA 

tel.: 05 366 51 49, 041 678 634
PRODAJA ODPRTEGA VINA:

VIPAVSKO BELO, SAUV1GN0N, PINELA IN BARBERA 
MRAK, GORIČANE 46, 

tel.: 01/3611 124
Odprto: ob delavnikih od 10. do 19. ure 

ob sobotah od 8. do 13. ure

Rodili ste se v Ljubljani, kjer ste velik del 
svojega življenja tudi živeli. Omenili ste 
moža in otroke. Nam o tem lahko poveste 
kaj več?
"Rodila sem se januarja 1928 v Ljubljani. Po
ročila sem se leta 1947, pri devetnajstih letih, 
pridobiti sem morala posebno dovoljenje, kajti 
moj bodoči možje bil takrat v službi kot pred
sednik Cone ”A” in kasneje (1950. leta) kol 
podpredsednik STO (Svobodno tržaško ozem
lje) v Trstu. Takrat v povojnem obdobju so bili 
potrebni (za današnje čase nesmiselni) za 
osebno življenje tudi takšni "papirji”. Kasneje 
so se nama rodile tri hčerke in sin. Imeli smo 
lepo življenje, saj sem se zavedala, da imam 
odličnega moža in otroci svojega dobrega oče
ta. Toda v življenju se zgodijo tudi hude stvari. 
Leta 1992 mi je mož zaradi težke in neozdrav
ljive bolezni umrl in ostala sem tako rekoč 
sama.”
Čemu ste v življenju posvetili največ svojih 
moči?
"Večino svojega življenja sem posvetila social
nemu področju. Dolgo časa sem delala na In
štitutu za sociologijo in filozofijo, deset let 
sem bila tudi v Stanovanjskem podjetju. Poleg 
tega pa sem veliko delala v Krajevni skupnosti 
in v raznih drugih humanitarnih institucijah na 
območju, kjer smo z družino živeli. Za vsa ta 
dela sem dobila v življenju več priznanj in med 
drugim tudi "Medaljo za zasluge za narod za 
prizadevanje pri gradnji države” leta 1987.”
V začetku smo omenili pismo, ki ste ga pred 
časom napisali v želji, da ga preberejo tudi 
drugi. Zakaj?

"V njem sem povedala vse tisto, o čemer sem 
premišljevala po smrti svojega moža, ko sem 
ostala sama. Zavedaš se, daje življenje minlji
vo, predvsem pa se tega zavedaš, ko stopiš v 
tretje življenjsko obdobje in tudi zdravje ni več 
tako stabilno. Otroci so odšli, si ustvarili vsak 
svoje življenje s svojim delom in vsakodnevni
mi obveznostmi. Čeprav so me pogosto obis
kovali, sem se velikokrat počutila osamljeno. 
Zato sem se odločila, da obrnem nov list v svo
ji knjigi življenja. Prodala sem stanovanje in se 
preselila v varno stanovanje v Centru starejših

DROGERIJA ELI
V BC MEDVODE, tel. 01/361 69 76

Tudi poletni čas zahteva nego 
obraza in telesa.

Veliko teh artiklov dobite 
v naši drogeriji. 

Obračamo se k naravi, imamo 
linije za sončenje in kreme za 

nego obraza in telesa. 
Pričakujemo vas!

SAČIROVlC IN DRUŽBENIKI, d.o.o., Preika c. 19, Medvode

občanov tu v Zbiljskem gaju. Po dobrih dveh 
letih ugotavljam, da sem se pravilno odločila. 
Razbremenila sem se skrbi glede vzdrževanja 
stanovanja, nabave in priprave hrane - posebno 
v času raznih bolezni. Predvsem pa sem se 
znebila osamljenosti. Okoli mene so ljudje re
lativno zdravi in seveda tudi resno bolni. Z 
vsem tem je lepo in tudi zanimivo živeti.” 
Kako ste zadovoljni življenjem v domu?

"Zelo sem zadovoljna. Osebje je zelo prijaz
no. Skrbijo za nas in se trudijo ustreči našim 
željam, včasih tudi raznim "muham”, ki jih 
pač vsak človek ima. TU ne mislim samo na se
stre in socialno delavko, temveč tudi na vse 
druge, s katerimi se človek vsakodnevno sre
čuje in jih tudi potrebuje. Prehrana je dobra in 
je je tudi dovolj. Včasih pa se mora človek tudi 
prilagoditi drugim, tako je tudi v družini.”

Kako preživljate prosti čas?
"Resje, da imamo veliko časa, vendar je tudi 

poskrbljeno za mnoge dejavnosti. Jaz veliko 
berem, rešujem križanke, se pogovarjam. Tu 
sem spoznala prijatelja Milana, s katerim se 
veliko druživa in se pogovarjava ter skrbiva za 
zunanji vrtiček, ki je ob stanovanju. Nasadila 
sva rože in drugo zelenje in Milan ima sedaj s 
tem veliko dela in veselja. Saj se človek tudi v 
tem življenjskem obdobju lahko zaljubi in si s 
tem polepša življenje in prav to seje meni zgo
dilo. Tudi moji otroci so tega veseli in tako je 
življenje še lepše.”
Torej je bila izbira kraja bivanja pravilna in 
vam ni žal?

"Ne! Vesela sem, da sem imela priliko priti v 
to okolje in tu preživljati "tretje" obdobje svo
jega življenja, ko ne moreš ali nočeš več biti 
sam. To se mi je uresničilo tako meni kot tudi 
mojemu prijatelju Milanu. Tukaj poskrbijo 
zate, če tega ne zmoreš sam ali pa želiš, da ti 
kdo pomaga. Predvsem pa si med sebi enakimi 
in si spletaš nova dragocena prijateljstva. Tli 
imamo lepe možnosti sprehodov v naravo in se 
udeleževati raznih drugih dejavnosti, kijih tu v 
domu ne manjka. Ko pa se zaželim trenutke sa
mote, se umaknem v svoje stanovanje, se za
prem v svoj svet ali pa pogledam TV ali si pre
berem kakšno lepo in zanimivo knjigo.” J. J.

KAVARNA IN KLUB 4 MAČKE 
Medveška c. 1, MEDVODE, 
tel.: 01/3617-963

** PREIZKUSITE NAŠO 
PONUDBO NA 
SLADOLEDNEM VRTU

VLJUDNO VABLJENI!

Kriiaj Robert s p.. Sora 39/a. Medvode
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Pravi baletni spektakel
Balerine iz Baletne šole Stevens so v Kulturnem domu v Medvodah premierno uprizorile

predstavo Štirje letni časi.

Medvode - V baletni predstavi je nastopilo vseh 75 deklet, ki 
obiskujejo Baletno šolo Stevens. Ta že peto leto deluje pod vodstvom 
priznanih umetnikov in pedagogov Andrewa Stevensa in Nenc Ve
hovec Stevens. Balerine so v enem večeru nastopile kar dvakrat. 
”Bile so odlične. Moram jih pohvaliti, saj sta bili obe predstavi med 
gledalci zelo lepo sprejeti,” je bila po koncu zadovoljna Stevcnsova.

Še pred predstavo Štirje letni časi, za katero je koreografijo sestavil 
Andrevv Stevens, so s tremi točkami nastopile mlajše balerine. Ingrid 
Ulaga iz Kranja, ki se baleta uči že drugo leto, je nastopila v točki 
Variacija. "Balet mi je bil že od nekdaj všeč. Vaje imamo dvakrat na 
teden in se mi ne zdijo preveč naporne,” je dejala Ingrid in dodala, daje 
med nastopom zelo uživala. V isti točki je nastopila tudi Neža Šmigoc 
iz Grada pri Cerkljah. "Baleta sem se začela učiti pred dvema letoma, 
sedaj pa sem zanj navdušila še sestrico Marušo," pravi Neža, ki hodi na 
treninge v Naklo. Baletna šola Stevens ima namreč podružnico tudi v 
Naklem. Sicer pa najmlajše balerine vadijo v OŠ Preska, starejše pa 
imajo treninge v Kulturnem domu v Medvodah.

Gledalci so se dobesedno prepustili mehkobi predstave Štirje letni 
časi. V njej je zaplesalo kar 45 balerin. Nežno so jih popeljale skozi 
pomlad, poletje, jesen in zimo. "Gostili smo še dva fanta, nastopil pa je 
tudi moj mož Andrevv,” je povedala Stevensova.

Baletna šola Stevens je v Medvodah začela delovati pred petimi leti. 
"Že od vsega začetka uspešno nastopamo in komaj čakamo september, 
ko bo pouk klasičnega plesa začel potekati v novo zgrajeni baletni dvo

rani v Pirničah,” je pojasnila Stevensova, ki je zelo zadovoljna, da se 
število balerin v njihovi baletni šoli povečuje. "Lepo se mi zdi, da se 
dekleta odločajo za ta ples. Še posebej veliko se nam jih je pridružilo v 
zadnjih dveh letih,” je še dodala.

Ana Hartman

Plesni pozdrav počitnicami s ŠD LatinoVelik uspeh

zana Medvode. Najbolj odmeven je rezul
tat Matica Grmeka (na sliki), ki je v metu 
žogice opravil z vso konkurenco in kar za 
več kot tri metre premagal drugouvrščene
ga in tako osvojil zlato medaljo ter naslov 
državnega prvaka. V isti disciplini se je 
prav tako odlično odrezal Miha Pečnik, ki 
je dosegel 6. mesto in tako ujel mesto, do 
katerega so se podeljevala priznanja. Med 
mlajšimi pionirkami seje najbolje odreza
la Špela Umek, ki je osvojila 4. mesto v 
metu žogice in tako samo za dvajset cen
timetrov zgrešila bronasto medaljo. 
Odlično je tekmovala tudi Maiša Triler, ki 
je bila v skoku v daljino 8. Ravno ti dve 
atletinji pa sta se tudi odlično odrezali na 
mednarodnem mitingu mladih v Kranju, 
kjer sta posegli po srebrnih medaljah, in 
sicer Špela Umek v teku na 300 m in 
Maiša Triler v skoku v daljino. Na 
državnem prvenstvu pa sta tekmovala še 
dva medvoška atleta: Tea Tehovnik 7. v 
skoku v daljino, dobro pa je nastopil tudi 
Aleš Malej. Mlade atlete v atletski sekciji 
Partizana Medvode trenirajo Franci Bo
hinc, ki je tudi vodja sekcije, Uroš Bohinc 
in Evgen Trampuš.

"Polna dvorana Kulturnega doma Medvode 
je dokaz, da so ljudje željni plesnih priredi
tev,” je po plesnem žuru z naslovom Pozdrav 
počitnicam komentirala Teja Lovše, predsed
nica Športnega društva Latino. Člani društva 
so prikazali lastno dejavnost in v goste pova
bili še predstavnike različnih plesnih zvrsti iz 
Plesne šole Urška iz Kranja in Ljubljane, 
show dance skupino Extrem s Fakultete za 
šport v Ljubljani in break dance skupino Mag 
iz Kamnika.

Pod okriljem ŠD Latino, ki deluje že tretje 
leto, si je prek letošnje sezone telo krepilo in 
kondicijo nabiralo šest skupin aerobičark, 
plesno zanje pa pet skupin plesalk. Moških je

tako med prvimi kot drugimi namreč le za 
vzorec. Na tokratni prireditvi so se predstavi
li najmlajši, predšolski člani društva (na sli
ki), pod vodstvom nekdanje plesalke in ples
ne sodnice Darje Šuster iz Pirnič, ki je poskr
bela tudi za nastop mladih hip-hoparjev.

Pestro dogajanje so dopolnile energične 
jazz baletnice, starejše osnovnošolke pod 
vodstvom Nine Bajde, ki so prav tako skupaj 
od oktobra dalje, praktični prikaz različnih 
aerobik pa so opravili kar vaditelji sami. Naj
več poguma sta tokrat pokazali dve skupini 
trebušnih plesalk. Za obe je bil to prvi javni 
nastop. Veščin nežnega valovanja rok in ener
gičnega tresenja z boki jih uči argentinka An- 
drea Zinardi. Požele so pričakovan aplavz. V 
goste so povabili tudi show dance skupino 
Extrem s Fakultete za šport v Ljubljani, sku
pino breakdancerjev Mag iz Kamnika in 
predstavnike različnih plesnih zvrsti iz Plesne 
šole Urška iz Kranja in Ljubljane. Med dru
gim sta zaplesala tudi brat in sestra, sedem
najstletni Klemen in dve leti mlajša Katja 
Kuralt iz Preske.

Plesno prireditev Pozdrav počitnicam je za
ključila navijaška skupina ŠD Latino, za ka
tero upajo, da bo v prihodnji sezoni še bolj na 
udaru. Pričakujejo namreč, da jim bo v novi 
večnamenski dvorani, ki vrata odpira septem
bra, namenjen prostor, v katerem bodo lahko 
združili vse dejavnosti. ŠD Latino je v letoš
nji sezoni, ki se je s to prireditvijo zaključila, 
namreč gostovalo kar na petih različnih loka
cijah. Silvana Knok
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Posnel bi zgodbo Zbiljskega Jezera
Ljubljančan Branko Čeak je začel fotografirati 
pred desetimi leti. Razstavljal je v mnogih sveto
vnih mestih, trenutno so njegove fotografije na 
ogled v Haagu. V sodelovanju s Kulturno-umet- 
niškim društvom Zbilje in Slovenskim centrom 
za ustno zgodovino pogosto fotografira tudi na 
območju Medvod. Trenutno dela portret Janka 
Šetine. ”Rad pa bi naredil tudi zgodbo samega 
jezera in raziskal to nenavadno skladje narave in 
človekovega posega.”

Kaj najraje fotografirate?
"Brez dvoma nočne prizore. Navdihuje me 

dejstvo, da edino prek dolgih osvetlitvenih ča
sov, tudi do sedem ur, lahko vidim zvezde in ti
sto, nad čimer ljudje vzdihujejo v čarobnih no
čeh. Vidim drugače od večine ljudi; spričo reti- 
nopatije pigmentoze je moj vidni obseg zelo zo
žen in v slabi svetlobi se hitro zoži sam vase, 

o da že v mraku praktično ničesar ne vidim.” 
te bili za svoje delo že kdaj nagrajeni? 

"Vsakič, ko sem koga razveselil s fotografijo. 
Dobivam zadosti nagrad, da me utrjujejo na moji 
poti. Natečajev se praviloma ne udeležujem, a 
letos sem na Emzinov natečaj prijavil zgodbo 
Mojster in je v ožjem izboru za Fotografijo leta 
visela v Cankarjevem domu v Ljubljani.”

Z objektivom pogosto zaidete tudi v Medvo
de ...

"Zaidem pa res ne! Tja odhajam zelo načrtno, 
ker me KUD Zbilje in Slovenski center za ustno

zgodovino navdušujeta s svojimi projekti. Ravno 
Nataša Pust in France Cegnar sta človeka, ki sta 
me zbližala z zastalimi savskimi vodami vaše 
občine. Veste, nekaj posebnega bedi nad to vodo 
... Zame je izjemna izkušnja prostora, ki je spre
jel tako radikalen poseg človeka v svoje naravne 
danosti. Vse bi moralo biti drugače, če naj bi ve
ljala preprosta ekološka logika, pa si poglejte 
stotero labodjih parov, ki blagoslavlja gladino 
umetnega jezera in izjemne vzgibe človekove 
ustvarjalnosti na mostu med tradicijo in kreacijo 
v primeru Prazničnega leta Zbilj!”

Kdaj ste prvič delali na območju Medvod?
”Na povabilo Boštjana Malovrha, prijatelja iz 

Dragočajne, ki je na svoji diplomatski poti tre
nutno na Dunaju, sem si leta 2002 ogledal kre
sovanje in takoj začutil, da bomo sodelovali."

Kateri drugi projekti so še nastali v tem 
času v Medvodah?

"Štiri zbiljska Kresovanja, izjemen Cegnatjev 
projekt Uglas(b)itev HE Medvode, smledniški 
Pritrkovalci ter kar nekaj zgodnjih juter in veče
rov v čolnu in meglicah. Trenutno z Natašo Pust 
za Slovenski center za ustno zgodovino delam 
portret Janka Šetine, človeka, čigar izkušnje, 
znanje in srce moramo ohraniti v neskončnost, 
da bo njegov navihani duh oplajal prihodnje ge
neracije.”

Kaj ste najraje delali v Medvodah? Kje ste 
najbolj uživali?

Poklicni fotograf Branko Čeak. Foto: Jurij Korenjak

"Tistega jutra, ko smo v meglicah iskali motiv 
za ilustracijo prisotnosti Jage Babe v zbiljskih 
vodah, sem dobil občutek, da me je duh prosto
ra sprejel."

Ali obstaja kraj v Medvodah, ki si ga neiz
merno želite poslikati?

"Rad pa bi naredil tudi zgodbo samega Zbilj
skega jezera in raziskal to nenavadno skladje na
rave in človekovega posega. Ne vem, morda je to 
moja iluzija, a zdi se mi, da je Zbiljsko jezero 
eno "fejst” jezero, čeravno si ga je zamislil člo
vek.” Ana Hartman

moKLEPmm - ličarstvo - optika - vulkanizerstvo
AVTOMEHANIKA - DIAGNOZA MOTORJA

TOMAŽ LUŠTREK, s.p.
Ladja 30, 1215 Medvode

tel.: 01/361-75-00, fax: 01/361-75-05, GSM: 041/718-696

EXPRESS KEMIČNA ČISTILNICA IN PRALNICA 
LAVRIČ, K.D.

Eealstar
Vikrče 35 

1211 Lj.-Šmartno 
tel.: 01 5116 763 
gsm: 031 543 514

Odprto
od 7. - 11. in 15. - 18. ure, 

sobota zaprto.

10% popust s kartico 
Obrtnik

FRIZERSKI SALON
1

--------------------4---------------------------------------

V BLAGOVNEM CENTRU Medvode
S Delovni čas: pon-pet od 7.00 do 20.00

sobota od 7.00 do 13.00 č

• Telefon: 01/361 29 35

GOSTILNA IN PICCROfl

Mavčiče 69. 4211 MAVČIČE 
Odprto vsak dan od 12. do 22. ure. 

razen ob četrtkih zaprto

• Pice iz krušne peči 
• Kosila |

• Jedi po naročilu |
# Vsak dan sveže postrvi |

Dostava hrane na dom 
04 250 H 69. 041 581 327
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Tudi odrasli radi ustvarjajo
Kreativne delavnice, ki so od jeseni do konca maja vsako soboto potekale v gostilni Na Klancu,

so bile zelo dobro obiskane.

Medvode - Kreativne delavnice so ob sofinanciranju občine Medvo
de organizirali v trgovini Hobi mojster, ki so jo v Medvodah odprli 
marca 2004. Aprila so že organizirali prve delavnice, kar se je izka
zalo za zelo uspešno. ”Zato smo sc odločili, da jih bomo od septem
bra do konca maja organizirali vsako soboto. Ustvarjal je lahko 
vsakdo, ki je prispeval 600 tolarjev. Znesek je simboličen,” je pojas
nil vodja delavnic Rock Finale. Delavnic pa se niso udeleževali samo 
otroci, pač pa pogosto tudi odrasli.

Ene izmed najbolj obiskanih delavnic so bile delavnice nakita. "Priha
jali so tudi študentje in odrasli, zato smo se odločili, da bomo v prihod
nji sezoni eno soboto v mesecu namenili nakitu,” načrtuje Finale. Sicer 
pa so odrasli veliko zanimanje izrazili tudi za izdelovanje iz gline. "Ve
liko povpraševanje je tudi po kaligrafiji, zato razmišljamo, da bi prihod
nje leto organizirali tudi tovrstne delavnice,” pravi Finale.

Običajno se delavnic udeleži med 15 in 20 ustvarjalcev. Večjih naen
krat ne morejo sprejeti, zato jih morajo včasih razdeliti v skupine. "Ko 
smo izdelovali adventne venčke, smo imeli prijavljenih kar 85 kandida
tov, ki smo jih razdelili v tri skupine. To je bila najbolj obiskana delav
nica v pretekli sezoni. Tudi izdelovanje voščilnic je bilo zelo dobro 
obiskano,” je spominja Finale. Maja je bil obisk že malce manjši. "Vse
kakor so k temu pripomogli lepši in toplejši spomladanski dnevi, ki jih 
je zelo lepo preživeti na prostem. Ugotovili smo tudi, daje sobota naj
bolj primeren dan za pripravo delavnic, saj imajo mladi med tednom po
poldne preveč interesnih dejavnosti, pa tudi odrasli so preveč zaposle
ni,” je razložil Finale.

Mlade smo obiskali na zadnji delavnici, ki sojo poimenovali Mesto na 
zahodu. Pobarvali so list papirja in s tehniko kolaža dobili silhueto me
sta. Nina Omejc iz Medvod je na delavnicah tako zelo uživala, da se je

DCNIT TESNIT d d

Cesta komandanta Staneta 38, 1215 MEDVODE

PROIZVODNI IN PRODAJNI PROGRAM
kalandrirani brezazbestni tesnilni materiali 

ekološki tesnilni materiali 
grafitni tesnilni materiali 

guma
nestandardna tesnila 

spiralna tesnila 
tesnila po naročilu

PREBIVALKAM IN PREBIVALCEM MEDVOD 
ČESTITAMO OB OBČINSKEM PRAZNIKU!

Vodstvo družbe 
DONIT TESNIT d.d.

udeležila skoraj vseh. "Katera mi je bila najbolj všeč? Težko bi rekla ... 
Mogoče praskanka. Z voščenkami smo na debelo prebarvali papir, si 
zamislili motiv in ga z zobotrebcem narisali tako, da smo spraskali de
belo plast voščenke,” je razložila Nina in dodala, da so ji bile zelo všeč 
tudi delavnice nakita in izdelovanje obeskov iz fimo mase.

Ana Hartman

NOVA OCTAVIA f
KLEPARSKE IN LIČARSKE STORITVE 

ZA VSE ZNAMKE VOZIL

MOTORJI IN SKUTERJI:

<£) KVMCO
PRODAJA VOZIL: 01/51-82-000, 51-99-760 

SERVIS: 01/51-91-558, 51-91-593 
Servis, del. čas: 6.00 -18.00, sobota 8.00 - 13.00 
RABLJENA VOZILA: 01/51-90-339, 041 23 41 96

ORIGINALNI REZERVNI DELI: 01/51-91-547

VELIKA IZBIRA RABLJENIH VOZIL

v
POOBLAŠČENI SERVISER IN TRGOVSKI ZASTOPNIK VOZIL ŠKODA 
Autoemona d.d., Celovška 252, 1000 Ljubljana, Slovenija

y
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V službi zaščite in obrambe ljudstva

Cerkvice so na daleč razpoznavna značil
nost naše krajine, z njimi pa povezani spomi
ni na našo zgodovino v minulih stoletjih. 
Zgrajene so bile na pomembnih starteških 
točkah, na vzpetinah, okoli katerih so zgradili 
tabore za obrambo pred Thrki, ob njih so 
prižigali kresove in oznanjali pretečo 
nevarnost.

Številne bele, na visoke griče in na najlepša 
razgledišča postavljene cerkvice so značilnost 
slovenske krajine in se očesu tujega turista, va
jenega vsega velikega, prostranega, ob vseh 
drugih mičnih naravnih lepotah neizbrisno vtis
nejo v spomin. Cerkveni zvonik z živahno, 
baročno oblikovano streho, s pobarvanimi ali 
sivimi skodlami, ki izdajajo starost, tudi s skril- 
nimi ploščicami, včasih obitih z živo pobarvano 
pločevino, tudi prek cele strehe. Cerkvica je že 
od daleč znanilec slovenske, v zelenje skrite 
vasi, cerkev na gori ali sredi vasice pa prav tako 
mikavno dopolnilo romantično resnega pokra
jinskega razpoloženja. Tej domačijski estetiki se 
pogosto pridruži tudi umetniška, saj številne hra
me zaradi svoje notranje opreme uvrščamo med 
spomenike kulturne dediščine.

Nastanek večine teh cerkvic sodi v srednji 
vek. Današnji turisti in izletniki, ki prostega 
časa niti ne znajo preživeti spokojno, so večidel 
postali precej površni opazovalci, zato nam 
marsikaj uide in težko prepoznamo razlike med 
gotiko in barokom, prezbiterije, oltarčke, posli
kave: na slavoloku v ladji je Marijino oznanje
nje, v loku rodovnik Kristusov v oblike rodos- 
lovne trte ... Vrhunce barvnega in figurativne
ga razkošja najdemo v številnih cerkvicah, naj 
jih naštejem le nekaj: Suha in Križna gora pri 
Škofji Loki, Visoko nad Kureščkom, Prapreče, 
Sv. Peter nad Želimljami, Sv. Janez ob Bohinj
skem jezeru, Crngrob, Gosteče, Sv. Primož nad 
Kamnikom.

Res je prav na gosto posejana naša dežela s 
temi značilnimi verskimi objekti in v knjižnici 
o smledniškem Starem gradu lahko preberemo, 
da je Vladimir Levec v panorami tega razgle

dišča svojčas naštel nič manj kot 149 cerkvenih 
zvonikov.

Na koncu naj vas povabim na krajši izlet. Ena 
najbolj markantnih izletniških točk je Sv. Jakob 
nad Medvodami. Ne bom vam pravil, po kateri 
poti se odpravite gor, saj ga morate najti z za
vezanimi očmi. In če že boste gori, se sprehod
ite še do Brezovice, kjer boste pri zadnjih hišah 
opazili to čudo (glej fotografijo), ki smo jo v 
prejšnji številki Sotočja objavili kot slikovno 
uganko. Gepelj, pogonska naprava, je iz etnolo
škega stališča izjemno dragocen primerek naše 
tehniške kulturne dediščine. Ob drog so 
privezali vola, ki je hodil v krogu in gnal 
mlatilnico ali nemara slamoreznico. Žal ta ek
sponat velike vrednosti brez ustrezne razlage, 
ki bi bila napisana na ploščico, leži na prostem 
in ga nažira zob časa. Bil bi že čas, da ga pris
tojni za to zaščitijo. Jože Praprotnik

Kako dobro poznamo našo deželo

Nagradno vprašanje:
Katera cerkev je na sliki in zakaj stoji 
na samem?

Odgovore sprejemamo do konca julija na 
naslov: Gorenjski glas, Zoisova 1, 4000 
Kranj, s pripisom "Za Sotočje”. Nekoga 
bomo nagradili z uporabnim darilom.

Na nagradno vprašanje iz prejšnje številke 
"Kaj je na sliki in kje ga najdemo (glej sliko 
levo zgoraj)?” smo prejeli kar nekaj pravilnih 
odgovorov. Izžrebali smo Ivana Tehovnika, ki 
je napisal: "Na sliki je gepelj, ki se nahaja pri 
Porent’ na Brezovici pri Medvodah.” Po pošti 
mu bomo poslali dve karti za Terme Snovik.

Hura, prosti čas med počitnicami na igriščih pri šoli v Pirničah
Športni program Hura, prosti čas je name

njen otrokom in mladim, ki želijo svoj prosti 
čas po pouku, ob koncu tedna in med počitni
cami preživeti v družbi vrstnikov na športnih 
površinah. Poleg kakovostne športne 
ponudbe, ki v ospredje postavlja množičnost, 
druženje in pestro ponudbo športnih vsebin, 
pa se prek programa spodbuja odpiranje 
novih športnih površin ter posodabljanje ob
stoječih. Program je precej mlad, poteka šele 
od leta 2003, a seje od takrat zelo razširil, kar 
kaže, da je dobro zasnovan in v slovenskem 
prostoru prepotreben. Tako je bilo lansko leto 
v okviru programa Hura, prosti čas izvedenih 
415 različnih športnih programov po vsej

Sloveniji, udeleženih pa je bilo skoraj 50.000 
otrok in mladine. Prek 1300 koordinatorjev je 
izvedlo skoraj 26.000 ur programa in opravi
lo prek 14.000 ur prostovoljnega dela. Pro
gram sofinancira država prek Zavoda za šport 
Slovenije in Zveze za šport otrok in mladine 
RS. Lokalnim skupnostim pa gre zahvala za 
brezplačno uporabo objektov.

Med poletnimi počitnicami bodo na igriščih 
pri OŠ Pirniče člani Športnega društva Kam- 
niček organizirali športne dejavnosti v okviru 
programa Hura, prosti čas, in sicer različne 
športne igre, kot so košarka, mali nogomet, 
odbojka ipd. Organizirani bodo turnirji, člani 
športnega društva Silver Hawks pa bodo

predstavili pri nas manj znana športa - ame
riški nogomet in frizbi, katera bodo 
udeleženci programa lahko tudi poskusili 
igrati. Dejavnosti bodo potekale pod nad
zorom koordinatorja, ki bo poskrbel za red, 
rekvizite, organiziral bo turnirje. Program bo 
potekal med 18. in 22. uro, v času od 1. julija 
do 15. avgusta (najmanj 30 dni), odvisno od 
vremena in želja udeležencev. Kdaj bodo or
ganizirani turnirji in kdaj bosta predstavljena 
ameriški nogomet in frizbi, bodo udeleženci 
seznanjeni naknadno. Program je za vse brez
plačen! Več informacij o poteku programa 
dobite pri ŠD Kamniček na e-naslovu 
rok.rutar@volja.net.
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Miha .. . . . . . . . . naprej
Mihu Terdiču, 25-letnemu kajakašu iz Pirnič, se letos ni uspelo uvrstiti v državno člansko reprezentanco. 

Pravi, da bo pridno treniral naprej in ta cilj poskusil doseči v prihodnji sezoni.

Pirniče - Miha Terdič (KKK Tacen) je v pre
teklih letih dokazal, da sodi med najboljše ka- 
jakaše na svetu. Pri samo 22 letih je prejel 
Bloudkovo priznapje za vrhunske mednarod
ne dosežke v kajakaštvu. Upal je, da bo Slove
nijo zastopal na olimpijskih igrah v Atenah, a 
je imel smolo in svojega pričakovanja ni izpol
nil.

Kdaj in kje seje pravzaprav začela vaša ka
riera?

”Že kot otrok sem si pogosto šel v Tacen po
gledat kakšno tekmo. Ta šport se mi je vedno 
zdel zanimiv. Konec prvega razreda, imel sem 
osem let, pa sem se včlanil v takratni klub KKK 
Rašica.”

Kdo vas je navdušil za veslanje?
"Verjetno moj stric, ki je bil včasih zelo dober 

in znan kanuist Jože Vidmar; in brat Grega, ki je 
nastopal celo na olimpijskih igrah v Atlanti, od 
koder seje vrnil z medaljo, ki sojo kanuisti do
segli na ekipni tekmi. Pohvali se lahko tudi z 
bronom s svetovnega prvenstva.”

Kdaj ste začeli posegati po dobrih uvrstit
vah?

"Kakšno leto po včlanitvi v klub. Zmagal sem 
na skoraj vsakem slovenskem pionirskem in mla
dinskem pokalu. Že tu se pokaže, kdo je mladi 
up, ki se mu splača vztrajati in delati še naprej.”

Za mladinsko državno reprezentanco ste za
čeli nastopati pri 15 letih. Takrat ste dokaza
li, da sodite v sam svetovni kajakaški vrh. Na 
katere dosežke iz tega obdobja ste najbolj po
nosni?

"Sigurno je to naslov mladinskega svetovnega 
prvaka, ki sem ga v Avstriji dosegel leta 1998. 
Sicer pa sem že pred tem dosegal dobre uvrstit
ve na mladinskih evropskih in svetovnih prven
stvih. Pri 15 letih sem šel na prvo evropsko pr
venstvo na Slovaško. Eno leto kasneje sem tek
moval na svetovnem mladinskem prvenstvu na

Miha Terdič

Češkem, kjer smo ekipno osvojili bron. Leta 
1997 je na Poljskem potekalo evropsko mladin
sko prvenstvo, kjer sem zasedel 11. mesto, ekip
no pa smo bili drugi. Le eno leto kasneje pa sem 
bil svetovni mladinski prvak.”

V državno člansko reprezentanco ste sc uvr
stili leta 2000. TTidi takrat ste posegali po vi
sokih uvrstitvah na mednarodnih tekmova
njih.

”Ja, res je. Že istega leta sem na evropskem pr
venstvu v Mezzani v Italiji imel najboljši čas, 
vendar sem imel smolo in udaril v vratca, kar mi 
je prineslo 12 kazenskih točk.”

V sezoni 2002 ste izpolnili dolgoletni sen pri
vržencev te zahtevne discipline. Po enajstih le
tih ste Sloveniji spet priveslali posamično ko

lajno na svetovnem prvenstvu v slalomu na 
divjih vodah. Zelo zavidljiv rezultat, kajne?

"To je rezultat, na katerega sem v vsej svoji ka
rieri najbolj ponosen. Takrat sem osvojil srebro. 
Svetovno prvenstvo je potekalo v Bourg St. Ma
mica v Avstriji. Voda je bila super, proga pa zelo 
težka.”

Istega leta ste prejeli tudi Bloudkovo prizna- 
njc. Kako danes gledate nanj?

”To je priznanje, ki mi še danes največ pome
ni. Sploh pa zato, ker sem ga prejel tako mlad. 
Takrat sem imel 22 let.”

Lani ste sc želeli uvrstiti na olimpijske igre. 
Ni vam šlo vse po načrtih ...

"Upal sem, da bom v Atenah zastopal Sloveni
jo, vendar sem imel malo smole. Lansko sezone? 
sem tako izpustil, kar mi je prišlo zelo prav. Za 
sabo imam že deset let trdih treningov in neneh
nih tekmovanj.”

Pred letošnjo sezono ste si zastavili cilj, da sc 
uvrstite v državno člansko reprezentanco. Žal 
vam ni uspelo. Kaj to pomeni za vašo karie
ro?

"Pridno bom treniral in se pripravljal na pri
hodnjo sezono. Spet se želim vrniti med najbolj
še na svetu. V vseh teh letih sem dobil ogromno 
izkušenj. Upam, da mi bo uspelo. Če mi pa ne bo 
več šlo, mi pa ne bo.”

Kaj mora imeti mlad kajakaš, da postane 
tako uspešen?

”Vse je odvisno od tega, ali je ta šport nekomu 
pisan na kožo ali ne. To se pokaže že zelo zgo
daj. Potem je dovolj že močna želja, vztrajnost in 
trdo delo.”

S čim se poleg kajakaštva še ukvarjate v živ
ljenju?

”Sem študent gradbeništva, v prostem času pa 
se večinoma posvečam športu. Pozimi smučanj 
in deskam, poleti pa veliko kolesarim in igram 
nogomet.” Ana Hart-

V Medvodah so dirkali v dežju
Kolesarski spektakel je letos krojil dež. Na glavni tekmi je zmagal Ljubljančan Jure Kocjan, na odprtem 

prvenstvu Medvod pa Rok Tehovnik in Jelka Sušnik. Gledalce je na koncu ogrela pevka Alya.

Medvode - Medvode so v juniju kar dvakrat niso bili vsi, nekateri pa so si zaradi vremena 
gostile številne vrhunske kolesarje. V začetku premislili tik pred startom. Do finalne vožnje 
junija je bil ob sotočju obeh Sor start 2. etape pa je vendarle prenehalo deževati in tudi asfalt 
mednarodne dirke po Sloveniji. Konec junija je bil že skoraj povsem suh, tako da so kole- 
pa je potekal sedaj že tradicionalni Kriterij sarji lahko pedala gonili hitreje. Največ točk 
Medvod. Začel se je z odprtim občinskim pr- je zbral 21-letni Ljubljančan Jure Kocjan, član 
venstvom. "Tekma je potekala v hudem Radenske Roga, organizatorja medvoškega 
nalivu, tako da je bila udeležba slabša od kriterija. Drugi je bil Miha Švab (Krka) iz 
pričakovanj. Na progi je bilo skupaj 23 tek- Vetrna pri Tržiču, tretji pa Kranjčan Uroš Ši- 
movalcev. Najhitrejša sta bila Rok Tehovnik lar (Sava).
in Jelka Sušnik, oba domačina iz Medvod,” je Po podelitvi nagrad in obveznem polivanju s 
povedal Mirko Plazar, predsednik Kole- šampanjcem je na oder prišla še vedno vroča 
sarskega kluba Medvode. Alya in poskrbela za zabavo gledalcev in tudi

Na kriteriju Medvod so zaradi dežja mnogi vozili z rez- Za rekreativci so se v kroge podali še naj- tekmovalcev.
ervo. Foto: Gorazd Kavčič boljši slovenski kolesarji. V Medvodah sicer Maja Bertoncelj
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Šport in rekreacija
Teniška sekcija Partizan Medvode

Zaradi dežja trening odpade
Tudi to se zgodi, saj za razvoj tenisa na sedanji lokaciji, ukleščeni med glavno 

cesto in železniško progo, ni pogojev.

"Največji uspeh v letošnjem letu je prav go
tovo ta, da se naši moški ekipi nasmiha vr
nitev v I. slovensko ligo, kar pa je za nas že 
prevelik finančni zalogaj, zato se za kakovost
ni preskok najbrž sploh ne bomo borili. Že v 
drugi ligi lahko tekmujemo le zato, ker nam 
pogledajo skozi prste. Ko smo namreč pred 
leti izgubili tretje igrišče, za razvoj tenisa na 
tej lokaciji skorajda ni možnosti, druge 
primerne pa v Medvodah menda ni na razpo
lago. Prav nič nam ne bo koristila niti nova 
večnamenska dvorana, saj bo v njej položen 
parket,” z grenkim priokusom pripoveduje 
Janez Knez, predsednik teniške sekcije pri 
medvoškem Partizanu. "Če začne padati dež, 
se umaknemo v klubske prostore in počakamo 
... Če so po igrišču luže, je treninga ali teniške 
šole za tisti dan konec, sicer pa nadaljujemo. 
Pozimi pa gostujemo v pokritih teniških dvo
ranah v sosednjih krajih, kar pa je povezano 
tako z izgubo časa kot z velikimi finančnimi 
sredstvi,” še dodaja Knez, ki še vedno prime 
za lopar, ko se med seboj pomerijo številni 
rekreativci in veterani v občinski teniški ligi.

Zlata leta medvoškega tenisa, katerega za
četki segajo v leto 1974, ko je bila pri šport
nem društvu Partizan ustanovljena sekcija, so 
devetdeseta. Moška članska ekipa, v kateri je 
med drugim igral tudi državni reprezentant 
Blaž Trupej in sedanji hrvaški reprezentant 
Ivo Karlovič, je namreč več kot desetletje 
igrala v 1. slovenski teniški ligi in leta 1990 
postala ligaški prvak. V tem vmesnem času je 
vse breme članske ekipe padlo na ramena sko
rajda še dečkov. ”S tenisom sem začel pri de
setih letih, tako kot vsi drugi, v teniški šoli in 
nadaljeval v predtekmovalni in nato tek-

Večina tekmovalcev in trenerji.

movalni skupini. Že pri petnajstih sem začel 
igrati v 1. slovenski ligi, kar je pomenilo 
vsakodnevne treninge in veliko odrekanj. Kot 
svoj največji uspeh bi, kljub uvrstitvam v 
mednarodni konkurenci, navedel zmago v 
kategoriji dečkov, starih do 14 let na enem 
izmed odprtih prvenstev v Slovenski Bistrici. 
Med deklicami je takrat slavila Katarina Sre
botnik in ta zmaga mi res veliko pomeni. 
Sedaj, šest let kasneje sem predvsem trener, 
čeprav tudi tekmujem kot član v 2. slovenski 
ligi, skupaj z trenerjem Mitjo Skazo in va
diteljema Petrom Seražinom in Damjanom 
Udirjem, profesorjem športne vzgoje,” pravi

Domen Knez, vodja trenerske ekipe in tek
movalcev.

Danes za otroke, starejše od pet let, priprav
ljajo teniško šolo, od koder bolj navdušeni in 
talentirani prehajajo v predtekmovalne in tek
movalne skupine vseh starostnih kategorij.

Tildi trener Mitja Skaza je zadovoljen, da 
jim je v letošnjem letu uspelo z dobro pred
stavitvijo po šolah medse privabit še dvajset 
mladih navdušencev, saj jih je sedaj že prek 
šestdeset. K promociji naj bi pripomogle tudi 
teniške počitnice, ki so jih organizirali prva 
dva tedna počitnic in še vedno prejemajo prič 
j a ve za zadnji teden v avgustu. Silvana KnoR

Zmagovalec stari znanec Katarine
Topol - Gorska kolesarska dirka na Katarino 

je bila konec junija ena izmed prireditev v ok
viru občinskega praznika. Letos je bila že sed
ma po vrsti, organiziral pa jo je Kolesarski klub 
Medvode, ki ima pod svojim okriljem tudi ce
loletno akcijo "60 vzponov na Katarino”. Pro
ga s startom v Medvodah in ciljem pri gostilni 
Na Vihri je bila dolga 12 km in je potekala de
loma po asfaltu, deloma pa po makadamu.

Simon Alič, eden boljših rekreativcev, tokrat 
ni imel prave konkurence. "Na to tekmo pridem 
skoraj vsako leto. Sicer pa se vsak konec tedna 
udeležim katere izmed številnih rekreativnih 
prireditev, če ne s kolesom, pa v teku,” je po 
tekmi povedal 34-letni Simon Alič iz Poljan, ki 
se s športom bolj resno ukvarja šele sedem let. 
Letos ima na kolesu 2500 km, predvsem klan
ca. Daleč od zmage je bil zagotovo najbolj me
dijsko znan udeleženec tokratnega vzpona, 
smučarski skakalec in olimpijec Peter Žonta.

"Danes sem prvič tekmoval z rekreativci in bilo 
je bolj naporno, kot sem si predstavljal. Zaradi 
poškodbe nisem bil na smučeh že od februarja, 
tako da trenutno največ kolesarim. Imam karti
co OKS in zraven sem dobil tudi program, v 
katerem sem zasledil to prireditev. Morda se 
bom v prihodnje pojavil še na kakšno,” je pove
dal 26-letni Ljubljančan.

Izmed članov domačega KK Medvode se je 
odlično odrezal Matej Mihovec: "Jaz bolje go
nim kolo, kot govorim,” se je pošalil in dodal: 
”Ni bilo tako težko. Kot ponavadi sem začel 
bolj z rezervo in potem pospeševal. Če se le da, 
kolesarim prav vsak dan.” Na Katarino so do
bro vozili tudi drugi občani Medvod. Med naj
mlajšimi je zmagal Anže Žitnik, 2. je bil Ga
šper Bohinc. Rok Einhauer je bil 3. med moški
mi do 30 let, Matej Mihovec 2. med tekmoval
ci v najstarejši kategoriji, Lidija Praprotnik pa 
je bila 2. med ženskami. M.B.
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Manjka jim mladine 
in študentov

”V najboljših letih, petdesetih letih, smo imeli kar tisoč članov,” 
pravi predsednik Planinskega društva Medvode Dušan Brekič.

Predsednik Planin
skega društva Med- 
■ 'ode Dušan Brekič.

Medvode - Planinsko 
društvo Medvode danes 
šteje 250 članov in je 
med večjimi društvi v 
Sloveniji. "Zasidrani 
smo na približno 50. me
stu. Znotraj društva de
lujejo vsi odseki, ki so 
značilni samo za večja 
društva. Imamo vse od
seke, razen alpinistične- 

Aoae uusan oreKic. ga. Pohvalimo se lahko 
celo z jamarskim odse

kom, kar je zelo redko,” je pojasnil Brekič. 
Kateri izleti vas še čakajo v juliju?
”Dva izleta bomo organizirali že to nedeljo. 

Oba sta posvečena občinskemu prazniku. Izlet iz 
Zelencev v Tamar je lažji in primeren za vsako
gar. Druga tura, ki poteka iz Visoke ponče v Ta
mar, je težja in traja osem ur. Na koncu se bosta 
obe skupini srečali v Tamarju. Pri tem želimo 
angažirati čim več interesnih skupnosti občanov, 
da bi se nas na cilju zbralo čim več. Poleg tega 
bomo julija organizirali še štiridnevni izlet v Do
lomite. To bo zelo zahtevna plezalna tura. Sicer 
pa moram dodati še, da si skupaj z županom ob 
110-letnici postavitve Aljaževega stolpa na Tri
glavu prizadevamo organizirati septembrski izlet 
na Triglav. Naša želja je, da bi se nam pridružili 
tudi medvoški godbeniki.”

Koliko članov šteje vaše društvo?
"250, kar je tri odstotke več kot lani. Sicer pa 

je članstvo neprimerno nižje kot pred leti. V naj- 
iljših letih, petdesetih letih, smo imeli kar tisoč 

elanov. Predvsem se je poznalo to, da je v tistih 
časih vsak kolektiv imel svoj planinski odsek. 
Tudi planinska organizacija je takrat imela 130 
tisoč članov, danes jih ima nekaj več kot 50 ti
soč. Tako kot v celotni planinski organizaciji se 
tudi v našem društvu znižuje število članov. Več
inoma se nam pridružujejo starejši in otroci, 
mladina in študentje pa ne, kar je velik problem.

Vesel pa sem, da se nam zadnje čase na izletih 
pridružujejo tudi pohodniki, ki niso včlanjeni v 
društvo. Pri tem nam veliko pripomorejo splet
ne strani. Upam si trditi, da imamo enega izmed 
najlepših programov v Sloveniji.”

Kako veliko je vaše društvo v primerjavi z 
drugimi slovenskimi planinskimi društvi?

"Planinsko društvo Medvode je med večjimi v 
Sloveniji. Med 250 društvi smo zasidrani na pri
bližno 50. mestu. Znotraj društva delujejo vsi 
odseki, ki so značilni samo za večje. Imamo vse 
odseke, razen alpinističnega. Pohvalimo se lah
ko celo z jamarskim odsekom, kar je zelo redko. 
Imamo Slavkov dom, poleg tega pa upravljamo 
tudi planinski dom v Tamarju, ki je last planin
ske zveze. Trenutno je v postopku denacionali
zacije, saj ga pašna skupnost zahteva nazaj.”

Na katere pridobitve ste najbolj ponosnih v 
zadnjih letih?

”Nad Slavkovim domom smo zgradili nadstre
šek. Velika pridobitev je tudi čistilna naprava. 
Sicer pa oba doma obnavljamo, saj sta stara.”

Se število obiskovalcev v Slavkovem domu 
povečuje?

"Točne statistike nimam. Rečem pa lahko, da 
ob lepih dnevih nimamo kam "dati” vseh ljudi. 
Njihova struktura je zelo različna. Med njimi so 
tako prepoteni pohodniki kot tudi politični 
funkcionarji. Oba naša domova dobro posluje
ta.”

Naloga planinskih društev je tudi urejanje 
poti in okolice. Za koliko kilometrov poti skr
bite?

"Urejamo približno 150 kilometrov poti, od 
tega jih je sto kilometrov v Polhograjskih dolo
mitih, okoli 50 pa v visokogorju nad Tamarjem. 
Teh ni preprosto vzdrževati. Imamo zelo dobro 
označene poti. Letos smo organizirali že tri ak
cije. Najprej smo imeli čistilno akcijo. Na Grma
di smo postavili štiri klopi, kar ni tako preprosto, 
kot izgleda na prvi pogled."

Ana Hartman

Lokostrelsko tekmovanje
DL Šmarna Gora - MKL Systems, kot se po 

novem imenuje medvoško društvo lokostrel
cev, je II. junija na stadionu Policijske 
akademije v Tacnu organiziralo tekmovanje v 
disciplini FITA 70 m in dvoboje olimpijskega 
kroga. Prišli so vsi najboljši vrhunski športni
ki, med drugim tudi slovenska članska 
reprezentanca. Nastopilo je šest članov do
mačega društva; Marko Kobe z golim lokom 
je v članski konkurenci dosegel 2. mesto, 
Klavdija Kobe z ukrivljenim lokom 1. mesto 
med kadetinjami, v konkurenci kadetov prav 
tako z ukrivljenim lokom pa so Aleksander 
Fujs, Sašo Janežič, Luka Ločniškar in Matej 
Perko zasedli mesta od petega do drugega. 
Prav slednji, ki v letošnjem letu že sicer naj
več obeta, je bil tudi zmagovalec v dvoboju 
olimpijskega kroga med sotekmovalci, stari
mi do 16 let. Predsednik medvoških lokostrel
cev Srečko Štrucelj za letošnje leto ne 
napoveduje ponovitve ekipnega drugega mes
ta v slovenskem pokalu, saj je tekem preveč, 
da bi lahko uspešno nabirali točke na vseh.

S.K.

Na Veliki Klek
Petra Šink s Svetja je zmagala na Teku na 

Ratitovec, ki je štel za slovenski pokal v 
gorskem teku in bil tudi izbirna tekma za 
nastop na bližajočem se EP, ki bo 10. julija s 
tekom na Grossglockner. "Odlično. Dosegla 
sem še več, kot sem pričakovala. Glede na 
čase, ki sem jih dosegala na atletski stezi, 
sem vedela, da mi res dobro gre. Sem v for
mi in v Avstriji upam na najboljše,” je 
povedala Petra Šink. V reprezentanci ji bo 
družbo delala tudi Ines Hižar, ki ima z 
nastopi na EP že kar nekaj izkušenj. Vendar 
letos še ni v pravi formi, saj je precej časa 
posvetila študiju na Fakulteti za šport. M.B.

loiri lii>

Prodaja, montaža, servis, svetovanje
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I Razvedrilo----------------------------
Kako si lahko lep

Bertolek: "Veš, plavanje je najboljši recept za 
lepe telesne linije in gibe, kar mene poglej in 
boš videl, daje to res!”

Petriček: ”Ja, ja, kdaj si pa še videl kakšno 
raco, da je takšna - pa vedno plava.”

Lep pogled
Smučarski učitelj uči manjšo skupino 

smučarskih tečajnikov osnove smučanja: ”Ko 
se boste zapeljali v dolino, pazite, da vas ne 
odnese v prepad! Če pa se vam to zgodi, se 
pred prepadom ozrite na desno: odprl se vam 
bo čudovit razgled na vrhove Julijcev!”

Ribiška
Žena: ”Saj ne morem verjeti! Cel konec ted

na preživiš ob jezeru, potem prideš domov in 
se ti sanja, da loviš ribe! Hočem, da se ti vsaj 
enkrat sanja o meni!”

Mož: ”Ja, kaj pa če bo riba ravno takrat 
končno zagrizla?”

Pri zobozdravniku
"Ali te zob še vedno boli?” vpraša žena 

moža, ko pride od zobozdravnika.
”Ne vem, draga ženka, zdravnik gaje obdržal 

v ambulanti,” modro odgovori mož.

Danes je zaprto
"Ženka, danes bi pa šel malo ribe lovit!” reče 

mož.
”Ni vredno, kajti danes nimaš nobenega 

upanja.”

"Kako to veš?” jo vpraša mož.
"Danes je ribarnica zaprta!” mu odvrne žena.

Hišno veselje
Ribič se zvečer vrne Židane volje domov in 

pravi ženi:
”Ves mesec nam ne bo treba kupiti nobenega 

mesa.”
"Si ujel toliko rib?”
”To ne, le celo plačo sem zapil.”

Pri zdravniku
Možakar pride k zdravniku in ga vpraša:
"Kako moram živeti, da bom dočakal sto let 

življenja?”
Zdravnik: "Pustite cigarete, pustite alkohol in 

pustite vse ženske!”
”In potem bom dočakal sto let?” vpraša 

možakar.
Zdravnik: ”To vam ne trdim, počutili pa se 

boste tako kot...!”

Na sodišču
Sodnik: "Kako, da niste pomislili, da denar v 

trezorju ni vaš?”
Obtoženi: "Gospod sodnik, sem, vendar je pa 

bil tako podoben mojemu, da sem bil 
prepričan, da je moj!”

Otipavanje
Prinček: "Kdaj se tvoja žena med otipava

njem najbolj razburi?”
Sanček: ”Ko otipavam našo mlado sosedo.”

Uganke
Ena mačka in pol poje eno miš in pol v eni 

minuti in pol. Koliko mačk je potrebno, da po
jedo 60 miši v 30 minutah?

Spodnje besede zapiši drugo pod drugo in to
liko časa premikaj, da dobiš imena dveh vasi v 
naši občini: Vzor, Libela, Boki, Očarljivost, 
Ovčjak, Neenakost.

Kateri panj ima ljudi za obiskovalce?

Posetnica
Ing. Štefan Grbot - Dunaj 
(napiši avtorja in njegovo delo)

Prebliski
Pri prepiru sta dve resnici. Zmaga pa pravica 

"močnejšega, bogatejšega in glasnejšega”! 
Običajno je to žena.

Ko začneš govoriti resnico, nisi več za niko
gar zanimiv.

Če si v nadzornih svetih in podobno - si 
sposoben gospodarstvenik; če pa popoldne pri
jatelju napraviš mizico, si siva ekonomija - 
"fušar".

Ideja je kot ljubezen, ko j o najbolj potrebuješ, 
je ni od nikoder.

Mladost bi bila idealna, če bi prišla nekaj de
setletij kasneje.

Povabilo 
na razstavo

KUD Oton Župančič Sora je ob deseti 
obletnici Občine Medvode pripravil prodaj
no slikarsko razstavo Utrinki iz Medvod 
in okolice zadnjih deset let. Že sam naslov 
razstave pove, da so na ogled slikarsk^, 
dela, ki so nastala v različnih kotičkih naših 
lepih krajev. Obenem se s spremljajočo 
razstavo predstavljajo tudi člani likovne 
sekcije KUD Oton Župančič iz Sore. Razs
tavi sta na ogled v knjižnici Na Sotočju v 
Medvodah meseca julija in avgusta.

1ABIČ1N KRUHEK, d. o. o. 
rgovina, proizvodnja, storitve 
'aše 6, 1215 Medvode 
el., fax: 01/361 81 54 
sm: 031/617 792

DOSTAVA KRUHA, 
PEKOVSKEGA 

PECIVA IN 
PIŠKOTOV NA DOM!

VSI IZDELKI SO BREZ KONZER 
VANSOV, IZDELANI PO RECEPTIH 

NAŠIH BABIC!

S TEM KUPONOM VAM DO 
KONCA AVGUSTA NUDIMO 10 % 

POPUSTA NA REDNE CENE 
% VSEH IZDELKOV!

X

Nespreglejte!
+ =

Ob nakupu dveh škatlic 
mehkih kontaktnih leč 
vam podarimo tekočino
za shranjevanje kontaktnih leč!
Akcija traja od 10.6. do 31.7. 2005.

Optiko moli t
i m očesna ambulanta ^
Modvoika cesta 3, 1215 MEDVODE, Tel.: 01/36 178 36 J
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RENAULT

Del ekipe, državnega poslanca pa nikjer.

Komedija da te kap
Igralska skupina KUD Fran Šaleški Finžgar Senica je ponovno pod 

milim nebom na oder postavila "komedijo da te kap" Gosposka kmeti
ja. To je komedijo o državnem poslancu, ki je hotel z jezikom voditi 
kmetijo. Besedilo je prilagodil in ljubiteljske igralce vodili Konrad 
Pižorn - Kondi. Zgodba je preprosta. Državni poslanec Ivan Bahovec 
(Franc Križaj) s svojo družino - z ženo Klaro (Karmen Maretič Debe
ljak), ki ima slabe živce, s hčerjo Ado (Martina Črešnik Vidovič), ki ne 
zmore velikih naporov, in s sinom Vilijem (Miran Pustovrh), ki je ves 

^ ^as utrujen, pride na počitnice na Turistično kmetijo k Bregarju na Seni- 
\0t>. Pametno preceni, saj ima vendarle skorajda univerzitetno izobrazbo, 

da bi sam vse kmečko delo postoril z levo roko, če bi uvedel evropsko 
racionalizacijo dela na kmetiji. Z Bregarjem (Tine Križaj st.) sklene sta
vo, daje njegova družina sposobna tri dni postoriti prav vsa načrtovana 
kmečka dela. Bregarja pošlje v toplice, njegovi hčeri Jerici (Marjana 
Avguštin) in nečaku Jaku (Tine Križaj ml.) pa prepove kakršnokoli 
vmešavanje. V celotno komedijo zmešnjav doprineseta svoje še Bre- 
gatjeva sestra Neža (Marjeta Jamnik) in župnik Janez (Matevž Jamnik). 
Jasno je, daje državni poslanec stavo ... Komedija Gosposka kmetija je 
projekt, ki so ga igralci na Senici že dalj časa želeli obuditi, saj sojo na 
oder prvič postavili pred pol stoletja. Za tokratno priložnost jo je režiser 
Konrad Pižorn - Kondi "na novo skup sklanfal, saj tisto, kar je dobil v 
roke, ni bilo kaj prida". Stave naj bi na novo sklepali spet jeseni. S.K.

VROČE POLETJE IN
ŠE BOU VROČI POPUgjL^—

• nova vozila s^ojam^^^fcoO.OOO SIT
• posebne ugodnosti za vozila iz zaloge 

z BREZPLAČNO KLIMA NAPRAVO!
• ugodno finaniranje do 84 mesecev 

možnost plačila 50:50

~ POSEBNA AKCIJA CLIO DIESEL!
Pri nakupu Clia Diesel nudimo popust v višini

600.000 SIT!
Za omejeno količino vozil pri nakupu novega vozila

DARILO: skuter Hongy!

RENAULT KALAN MEDVODE
Šetinova 4, 1215 Medvode, tel. 01/36 19 603

_______________ 1 v. ..-..'V'.

4/ KOZMETIKA
BARBARA VVEBER, s p.
HAFNERJEVO NASELJE 2, 4220 ŠKOFJA LOKA, 
TEL.: 04/5136300

PIF.RC1NG

*

Pripravite kožo na poletje

• klimatiziran turbo 
in klasični ergoline solarij

• darilni boni
• nega obraza s preparati Dermalogica
• piercing refleksna masaža stopal

• tatoo
• permanentni make up
• oblikovanje umetnih 

nohtov (french manicure)
• depilacija celega telesa
• manikura in pedikura
• oblikovanje obrvi
• anticelulitne terapije ’
• refleksna masaža

OBLIKOVANJE UMETNIH NOHTOV

Delovni čas: 
od ponedeljka 
do petka 
od 8.-19. ure, 
sobota 
po dogovoru
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talarjev

MARIOM BRAN DO

ONE E VED JACKS

ENOOKI
JACK '1

Vsak petek, od i. julija, nov DVD, Na vseh prodajnih mestih Dela Prodaje in 
v poslovalnicah Pošte Slovenija. Cena i.ioo tolarjev velja ob nakupu časopisa 
Gorenjski glas.

Naročniki Gorenjskega glasa lahko DVD-je kupite na sedežu podjetja Goren
jski glas, na Zoisovi i v Kranju, vsak delavnik od 7. do 15. ure. Cena za 
naročnike: i.ooo tolarjev.

FILMOTEKA Gorenjski Glas


